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STATE OF SOUTH DAKOTA SEP 0 8 2004 IN-GIRGUIT GOURT
J - g , MAGISTRATE DIVISION

UNION COUNTY tnoaus FIRST JUDICIAL CIRCUIT

1

STATE OF SOUTH DAKOTA, ek of ol Unfon County S0, H-22
Plaintiff, ‘ : )
AFEIDAVIT IN SUPPORT OF
REQUEST FOR
SEARCH WARRANT

Y.

DAVID LEE LYKKEN
DOB: 7-24-54

“In the Matter of

The Death of Pameala Jackson
Ard Chend Mk s

S uvvvvvv-._;wvs_—v

The tndersigned, bising duty sworn upon oath, respectfully requests a Search Warrant
to be.issued for the following property (describe-wﬁh-partisularity):

1. The bodies or any remains of PAMELA JACKSON and CHERYL. MILLER.
2. ltems belonging to orworn‘'by PAMELA JACKSON and GCHERYL MILLER
including but not lirmited to the following:
a. Transistor radio belonging to CHERYL MILLER,
b. Purse beloriging to CHERYL MILLER. _ -
¢. Clothing, Including white blouses worn by both PAMELA JACKSON and
CHERYL MILLER.
. Heavy red flannel shirt belonging to PAMELA JACKSON.
‘Dark rimmied” glasses belonging to PAMELA JACKSON.
limex watch belonging to PAMELA JACKSON
Vermillion High School graduation sing (1972)belonging to PAMELA
JACKSON, |
.- Any other item that could: be identified or-associated with. PAMELA
: JACKSON or CHERYL MILLER. ‘
3. A-1980 Studebaker Lark; Serial Number 80V2337, South Daketa License 19
3894, or any parts or pieces from that vehicle )
. ltems L

b= 2 (o B 1 Bl w

o O OF 2ny other to establisti-a
‘souvenir’ collection patteri (items such as butniot limited to underwear,
- photographs, hair clippings, footwear, jewelry, etc.) _
5. Any sexually explicit photographs of any of the women listed in this affidavit, or
other potentlal victims.,




6. Any writings, journals, documentation or recordings of any kind detailing
LYKKEN'S involvement with PAMELA JACKSON, or CHERYL MILLER,

7. Any-eviderice, 'souvenirs’, photographs, writings, joumals, documentation or
recordings that may indicate or d eplet other victims. ‘

8. Documentation showing that DAVID LYKKEN resided on the LYKKEN farm at
the time PAMELA JACKSON and GHERYL MILLER disappeared.

.o

The undersigned tas-pectfu-fly{req_uests-‘that the Search Warrant be issued to permit a
search of the following property and premises for the-above-described: property:

The LYKKEN family farm Jocated in Section 22 and Section 27 of Emmet Township in
Unione County, South Dakots and described as: A

The NE1/4 NW1/4; Section 27 Emmet Township, Union County.
The SWH1/4 SE1/4, and the E 1/2 SW1/4; Section 22 Emmet Township, Union County,

_Adi:litional_ly, properiies rerited, leased, oroperated by the ISAAC LYKKEN faniiyin™ -
1971 and described as follows: -

Emmet Township, 'lUm‘o'n County:

The 84/2 NE1/4; .NWZ‘-SE.'IM; Section 22

The W1/2 NE1/4; Section 27

The SE1/4 NW1/4; Section 22

And the E-rn_met-Tou-;r'nsh_ip_property previously rented by ISAAC LYKKEN #nd
purchased by ISAAC LYKKEN in 19983 described as:

The NW1/4 SE1/4; Section 22

The undersigned requests a Search Warrant fo be issued because the
dhove-described Pproperty is: ‘

(PLAGE INITIALS IN THE APPROPRIATE BLANK)

MWB Property that constitutes evidence of the cammission of a criminal offense;

MWB _Contraband, the fruits of crime, or things otherwise criminally possessed:

MWB Property designed or Intended for use in, orwhich is or has been used as the -
means of, committing a criminal offense,




The undersigned further requests:

(PLACE INITIALS IN THE APPROPRIATE BLANK)

Execution of Search Warrant at night pursuant to 23A-35-4:

That no notice be glven prior to the execution of the S_éarch Warrant

__Authorization 1o serve the Search Warrant on Sunday:

MWB' Execution of the Search Warrant during the daytime;

Miohael Braley, herein described as Afflant, first duly swom upon oath deposes and
slates that heis a Special Agent with the South Dakota Division of Criminal )
Investigation, Uffice. of the Attorney General, State of Solith Dakota, Afflant has been a
law enforcement offlcer and investigator for 30 years, has held the position of Special
Agent with the Satith Dakota DCI since August 1987, and is currently a certified Jaw
enforcement officer in the state of Soyth Dakots, Affiant has actively-beeh invoived In’
numersus sexual assault and homicide investigations and has attended & variety of

On May '2-9_”‘; 1971, PAMELA (PAM) ANN JACKSON, age 17, and CHERYL (SHERR/):
KAY MILLER, age 17, vanished. PAMELA JACKSON was & junior at Vermilllion High
School and was employed at the Dakota Hospital in Vermillion, SD. CHERYL MILLER
had besn a junior at Vermillion High Schaol but hiad recently quit school. CHERYL was
her parents that she and CHERYL planned on attending a party at the MOLLET farm,

" After Isaving the JACKSON residence, PAMELA and CHERYL vislted CHERYL’S
grandmother (Peart Jetisen) in the Dakots Hospital until-approximately 9:30 P, {This

information was varified by hospital personnel, JACKSON'S parents, arid Pear
Jensen.) PAMELA and CHERYL were driving CHERYL'S graridfather's 1960 tan
Studebaker Lark with South Dakota license 19-3994 (Serial Number B0V2337).
According to NICK JENSEN, CHERYL'S grandfather, the Studebaker would use a quarf
of oil every 25't0.50 miles and was. not mechanically soung. '

PAT GALE, STEVE GLASS, and MARK LOGTERMAN were waiting in the parking lot -
ot the Garyowsn church for other individuals that were planning on attending a keg
partyata gravel pit several miles north of Garyowen (Section §of Emmet“l‘-owns;hip_,
Unlon County). While the above individuals were waiting there, CHERYL and PAMELA
drove info the.parking lot. PAT GALE (now deceased) approached the car, spoke with
CHERYL and gave the girls diractions to the keg party. As GALE, GLASS, and
LOGTERMAN Ieft the parking lof, CHERYL and PAMELA followed them. Whenthe
boys reached the tur to the gravel pit, they mistakenly continued to drive-north. When



they turned the vehicle around and.drove south, they no longer saw the headlights frorn
the giils' car. ‘

KEN MOLLET and MARY KAYE LARSON (MOLLET) weré senjors at Vermillion High

SChee!. According to MARY KAYE, she and KEN were in KEN'S car and were also
behind GHERYL and PAMELA. When GHERYL and PAMELA got to e intersection,
they tumed left (west) rathier then turning right (east) where the: gravel pit was located.
MARY KAYE remembers she and KEN laughing about the wrong turn the gitls had
made. .

None of the individuals listed saw CHERYL or PAMELA at the party and no-one has
seen them or the: 1960 Studebaker Lark since that night, According to the initial reports
and-Infermation provided by JACKSON'S parents, PAMELA JACKSON was wealring a
Timex:watch, a Vermilion High School Graduation ring (VHS-1972), dark or black
rimmed glasses, a whife blouse, and a heavy red flannel shirt. CHERYL MILLER was
wearing a white blouse, a heavy sweat shirt, and canying a transistor radlo. and a purse
-the night they disappeared, - . o : LATEEER

)3 I

The Clay Gounty Sheriff's Office was contacted by OBCAR and ADELE JACKSON
when PAMELA didn't return home the following afternoon. Litile information surfaced
regarding the actions of PAMELA JACKSON and CHERYL MILLER on the night they
disappeared. In July of 1971, Mrs. JACKSON wrote a lefter to the Atiorney General of
South Dakota requesting assistance with the Investigation, An agent from the South
Dakota Division of Criminal Investigation was assigned and a ‘Wanted for Juvenile
Delinquency’ teletype containing a description of the Studebaker and the girls was sent

to local-and nationallaw enforcement agencies. Neither the Studebaker hor PAMELA
or CHERYL have ever been located,

On June 14", 1971, VICTOR HANSEN, & neighbor of the JACKSON'S went to the Clay
. Gounty Sheriff's Office arid reported that prior 10 the disappearance of PAMELA and
CHERYL, he overheard ‘party Iine’ telephone conversation between ‘Pam ard a mals
by the name of DAVID", During the conversation PAMELA and DAVID discuss having &
hangover and an incident whera. DAVID had stammed a car door an PAMELA'S hand, ,
BAVID also stated that he wished he had had a camera so-that he. could take pictures
of PAMELA. The report also indicates that HANSEN believed that 'DAVID' was
eurrently or had been a student at the University 6f South Dakota, Vermillion, (The
original report is.on file with the. Clay County Sheriff's Office.) . S

kM _In July of 1990, DAVID LEE LYKKEN (DOB 7-24 54) was arrested for kidnapping and

raping K niered i
st, LYKKEN was released on ball, While released, &
LYKKEN repeatedly violated the court's order for protection by-contacting and _ \n crm el
N s \dditionally, LYKKEN continued to follw Smsmim®. Vnile

' LYKKEN cornered her in o R parking lotand viciousty
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attacked her while her-children watched. Durlng the investigation Detective Ra E‘;.’lmW\‘r\"{
Hoffman learmed that LYKKEN took sl sexually explicit photographs of-h
while they were together. LYKKEN and S -

by } prior to being attacksd by LYKKEN, \ y

d a relationship which was ended
VTR |

Veerting o i '
Vierwm &)
While investigating the rape of&: Detective Ray Hoffman of the Vermitlion

Police Department identified and located additional women that had been taped,
assaulted, kidnapped, and threatened by LYKKEN. The following summaries were

taken from Detective Hoffman's case files, Investigativ
Detective Hoffman (retired).

o : [
marry LYKKEN after k

assaulted and raped her, .

didn't do as he g I%‘it_‘;&YKKEN, she moved ip her parent's

In the summer of 1682, LYKKEN strangled and raped

rrll——sEkually abused SRR \vhon she attempted to on
¥% threatened to kill her and héﬁﬁé‘ﬁe{;

enforcement. LYKKEN continued to stdlk her even wh
Vit

In January of 1983, LYK

_ KEN kidnapped (S
Iot-of the SD Barbsr Colj

-Ollege, drove her to a rural ares,

MBEE 1vad dated for approximately 3 mopihs
R soxually expliy otographs. of ¢l
relationship was ended by @& e
was arrested; however, charges wers i

smissed when

was working as a waitress at the &350 Caf¢ in WA SD when shem
LYKKEN.and. {guumssii¥F daicd for approximately 3 months. LYKKEN physically and

B prior to the rape in J

enotes, and provideéd directly by

h 2 single mother, at the W
minister, encouraged herto

ter knowing him for onily a shorttime. LYKKEN and SRR vignme
were married for approsimately 4 months, During thelr marriage, LYKKEN Tepeatedly
LYKKEN would strangle her an

d threaten to kil her son'if she .

o co

” . g V1 (i HE
&t LYKKEN,

d the relationship. LYKKEN

i€ if she reported any of the Incidents tolaw

aen she moved out:of state,

B from a parking

er. LYKKEN and

is incident. LYKKEN

during that time. The : A

anuary 1983, LYKKEN .. | (4! B
SR, out of fear of

nd

refribution, limited her cooperation witg ,Iliw ﬁﬁ ,ori‘-emenf. In February of 1983, LYKKEN

broke into an-apartmant occupled by
raped her, threatensd 1o kil her son, block

SRR ond her son, LYKKEN repéatedly
he-door, and attempted to kil her by

strangling her with a belt and his h'ands}_’ - mww was able to call law enforcement -
- When LYKKEN went to'the kitchen to geta knife. LYKKENwas charged and pled guilty

to burglary as a result of this incident. He received a 4
was court-Ordered intoa “Teen Challenge Program.”

o Lt (st

. o _ i L @
In March of 1986, LYKKEN stalked and 4 cd RN
CEREREERR | YKKEN metﬂ at a ‘Singles Christian Conference’ in
& and attempted to have a

2 Court ordered "Teen Challenge

January-of- 1986, LYKKEN befriended ——
relationship with her. LYKKEN was participating in th

0 year suspended sentehce and

X

SRR PR
B in S

0 Z;TTV‘“-%
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Program'’ in Qupissmmmme, \\hen LYKKEN'S behavior became too bizarre, k.
SRR contacted Teen Challenge and requested that he be sent to Colorado.
LYKKEN was transferred to Colorado byt fetumer to SN in March of 1986.
When LYKKEN returned, he went to RS 1 csiden. ?and- started ranting
. and raving' about how God had told him that she SRR 10ved him. LYKKEN
(k) OrEbbed R . threw her into the walls, threw-her to the floor, strangled her,

#S  andrapedher, LYKKEN threatened fo kill hér and her children if she reported the

incident,

oY

LYKKEN'S parents, ISAAC AND ESTHER, have i
one occasion. When LYKKEN-divm .

parents attempted to persuade Al thata di ou m(th
LYKKENS}look bad’ in the syes of their nelghbors. When LYKKEN was arrested for
raping INGEER BSEEM in 1983, his parents again Interceded and initially
convinced Pto not follow through with her complaint. The LYKKENS
ISR ot to pursue charges against DAVID after

Aitllafly atterpted to convince
/ he raped her in 1990,

VI Cimide

thiemvestlgatlng LYKKEN and‘-aﬁémpti_ng to Iocate former viclims, Detective Hoffrian

recalled a dispatch report from 1971 concerning the disappearance of PAMELA _

JACKSON and CHERYL MILLER. Detective Hoffman had reviewed the case file.and ' {
T ”

made sporadic inquiries about the disappearance prior to the rape of (RGN /|
Detective Hoffman located the report from VIGTOR HANSEN that documnented the
conversation that fook place between PAM and "DAVID' and mentioned the statement
from DAVID requesting fo photograph PAM. Detective Hoffman thought that "DAVID’
may be DAVID LYKKEN, who would have been approximately 17 years old in 1971.

- Detective Hoffman learned that LYKKEN'S family farm was a short distance from the
location where PAMELA and CHERYL were last seen. Detective Hoffmar made a few
limited fnquires, but no additional investigative effort was made at that time. '

In May 2004, the South Dakota Division-of Criminal Investigation developed and
initiated & ‘Cold Case Unit designed fo identify and investigate unsolved homicides and.
missing person cdses, One of the cases avaluated by this unit was the disappearance
of PAMELA and CHERYL., Affiant and DCI Reserve Agent Fred DeVaney (a former,
DCI Agent for 25 years with extensive eXperience in homicide, kidnapping and sexual
assault investigations) drove to Vermillion and met with Detectives Lowell Oswald and
Crystal Brady. Detectives Oswald and Brady had reviewed the case files that detailed
the disappearance of PAMELA and CHERYL and'the arrest of LYKKEN in 1590,

- Resefve Agent DeVaney and your Afflant requested and received the investigative case
files for review. After reading the collected material, your Affiant contacted the victims
listed. The following information was provided by those victims: :

| vtz /N Lapn
| co,ntacted.%;on §-17-04, u

For the purposes of this affidavit, | will refarto her by her

married name is R

maiden narmo MERERSENS. 1| 17 A7



VI Ltz
S

Was a single mother and daughter of a church pastor. After their

mérfi'ége- in 1977, she and LYKKEN moved to.a farm house approximately 2 miles from
the LYKKEN family farm. S M described LYKKEN as a controliing and
possessive husband that refused 76 [of har leave the farm unless accompanied by him,

LYKKEN took a job with & carpenter that lived across the road from their home sa that
Ne could observe her during the day. Within a month of their marrlage, LYKKEN began
to physically and sexually abuse her, | YKKEN would strike her-for doing anything he
considered defiant. (RS W Ived in constant fear for her safety and the safety
of her son. LYKKEN would threaten to kill her soh in order to keep her obedient,
LYKKEN would pointa gun at her and threaten to Kill her. Atone point, LYKKEN
chased her and her son into a cornfield and ‘hunted” her while velling that he would kill
them. '

Filed the farm and returned to-her parents, her father wotld
10 918y with LYKKEN. She shared her concerns with her pastor, WG |
L e RS -Hastb‘rﬂiwent,to;the LYKKEN family ™"
- ned to kil Pastor SR and came after hirn
with-a piece of barbed wire fencing. DAVID had 1o be restrained by his brothers,
KERWYN and MERLE, (This information was detailed in DAVID LYKKEN'S pre-
sentence investigation used in 1 KKEN'S 1981 conviction for the offenses against
acrip, - CIEEEREES) /o M WSS had moved back fo her parent’s residence;

0 ﬁo I DAVID burgiarized the residence, taking a number of items including her underwear.
wb"%/ - is still-extremely frightened of LYKKEN and‘was hesitant torelay the
infor.

ation providsd here,

Gemm s
-prowde.d':the-fof!o_wing

On 6-17-04, | contacted Rl
‘Information. '

She mst LYKKEN in the summer of 1982 while working as a waitress e

in SEER SD. LYKKEN was living on the family farm. She and LYKKEN dated for
approXimately 3 months. During thattime, L KKEN convinced her to allow him to take
sexyally expleit hotographs of her. LYKKEN physically and sexually abused her

during that time-and would strangle and choke her when he:got angry. LYKKEN once

et B % '
When Wattempted to break off their relatioriship, LYKKEN threatened to Kill
her parents and told her, 9| car't have you, no one will’,- One evening when she and
her parents returned home, she wentup to her bedroom and LYKKEN was waiting for
her, LYKKEN had forced his way into the house and-hid in her room until she rettirned.
LYKKEN. threw her to the floor, sat an her back and began to.strangle her. LYRKEN-




pulled her head backwards by her hair and again threataned. to kill herif she told’
anyone. Her parents were in the house atthe time, She did riot-report this incidentto
law enforcement for fear she and her parents would be killed. Shortly after that
Incident, when she returned froim a date with another man, LYKKEN was waiting for her
in her house, LYKKEN grabbed her and threw her to the floor. LYKKEN ripped off her
clothes and raped her. LYKKEN again threatened to kill her parents. Fearing for her
safety and the safety of her parents, she did not reportthe incident, Priorto LYKKEN
leaving the residence, he gathered up items he had given to her and also removed-a
number of undergarments from heér room, For 3 months following the rape, LYKKEN
. stalked SRESNERIS. | YKKEN called hera number.of times and even was able to locate
1 V18T when she moved out of state, %}f’g silll extremely mgzjtened of LYKKEN.

i % L
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described DAVID LYKKEN as a violent and-angry perso to kill heron
many occasions and frequently pointed one of his fathet's.guns at her in-order to get
. her to do-as he wished, ' - '

| W GEREER stated that DAVID wag aggressive and violent most of his Iife. NG, V| (Wl
: ' ‘\kw stated she.and DAVID used to ride the bus to school in Betesford, 8D, CHERYL
] " MILLER attended the Beresford School during that time. -

AiLLER &l i Tord : : and DAVID rode
the bus'with CHERYL MILLER and spoke with her on-occasion, 4

Pl i

- When DAVID was allowed to start driving to school, he would periodically give (/! crim#E7
neighbors a ride to-Beresford. DAVID would pick up® IR
daughter of the pastor of GEEEE Church. At one point, DAVID told i 5
had to drive the car from§ . During that drive, DAVID got into

. believes this happened when she

)
seat with QRENEE and fried o rape her. WNENERR b ] _
was in the' 8% or 0% grade. USSR refused to 'dl]iv.e for DAVID after that Incident. ¥
'  eimi, . : ‘
VicAwEy
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We—glantity of material

| % gé’_: o stated that she and DAVID knew PAMELA JACKSON through their affiifation

with GEENR Church, ,

W ag,g } U!-(ZTT-M%@_
MM eScribed DAVID as a person with limited social skills that would *run- around’
with-his older brother KERWYN because he had no friands. Raly further stated
that DAVID and KERWYN would ‘go to all the keg parties’ during their high school
years. :

Your Affiant asked 1l
have taken place 6

e..continued by sfating that another ‘pit’ had been dug ‘west of the old chicken

oop’. Atthiz po JER became visibly upset-and began to.cry. She stated thal,

sha did not know why she was feeling so strangsly and that she. had ‘niever felt fike that

before’. CREEEER stated that after the pitwas dug, a lazge fire was staried and alarge
‘was burned. Because efderg?jiona{state, we-ended

the inferview and arranged‘to speak with her again, /1t

- . Y | L £
On 8-3-04, | contacted and interviewed currantly resides in

. R provided the following information,

W.met LYKKEN while they were attending = g class at the University of
South Dakata:in 1990. ‘ sk was separated from her husband and golng thiough
divorce and child custody hearings when they met. (@ dated LYKKEN and had

a consensual sexual yelationship with him,

gt 1/
At this point, your Afftant asked g
him when he got into trouble: S ) d that LYKKEN was very hostile and
angry towards his parents. | asked “’:’f%@ﬁe kriew the reason for the hostility
and anger. 'HSSRR, <tatod that LYKKEN never fully explained the sitation but that it
had ‘something fo vith some girl that is brled on the fam’. | asked what she meant
by ‘some girl’ and EREEEEEN Stated that she assumed that LYKKEN was talking about -
a niece or a Sister that was buried on the farm.” LYKKEN didi't describe the situation or
who'the ‘git”" was after that statsment. Prior fo asking B dbout LYKKEN'S
relationship with his parents, | had not informed § ARG, =hout the matter being:
investigated or the disappearance of PAMELA and CHERYDxyi CHm 1

[ | o _ - .
¥ S continued by stafing that during her time-with LYKKEN, he attempted o
strangle and choke her periodically. LYKKEN would 1ake her undergarments on

1) . :
i why LYKKEN'S parents continually assisted

te




occasion and become angry and aggressive when she began her menstrual cycle, '
LYKKEN also took sexually explicit photographs of& A ,QTWEH;‘

When -Wéi:éided that her relationship with LYKKEN was not appropriate, she
attempted-fo stop it. LYKKEN becamea angry and violenit, and LYKKEN threatened fo
kill her and harm her children. LYKKEN. would call her and-try to-convince her that they
should retnain togsther. When she rebuffed LYKKEN, he broke into her residence and
raped her 4-times that morning, while her children slept inthe adjacent roems. During

that altercation, LYKKEN again fried to choke her,

LYKKEN was arrested for raping, kid napping, and assaulfirg § 3 .%LYKKEN*S
parents provided bail and LYKKEN was released from jail, LYKKEN ontinued fo stalk
Vg N ofter his rolease, At-one paint, LYKKEN followed PR 510 VST ™ 1 (i £
| children as they were_attempﬁ'ng_to._!eiavep}\(e_mii!fon‘. LYKKEN followed m;;;cfm @l
BRRIEES 1 11od into o I parking lot where she

car as she'tried to allide him. S Ei 0. & . , e
Wwas comered by LYKKEN. When LYKKEN gotinto her Car, RN children fled
16 find help. ‘When a piizen came to har assistance; he-found LYKKEN choking ¥, V1 Campa 7

OS] C T 1 : ¥

After DAVID'S arrest WM s contacted by ESTHER LYKKEN (DAVID'S

mother) regarding the location of a photo album belonging to DAVID, ESTHER

_ (/)_577#}4_ - TGy (R that the family had removed DAVID'S property from his rental

: #  trailer in Vermillion and moved all the property to the LYKKEN farm. LYKKEN has been
: incarcerated since 1991 and has not been on the family properiy since that time.

M Ul Cr Y

nformation,

GRS et L YKIKEN at a street dance in 1982, - vas att L 1 LT #L{
South Dakota Barber College in Sioux Falls atthe time. A e Tad been R
previously married and had 2 small chilldren. During the first menth of her relationship
with LYKKEN his behavior towards her seemed ‘normal’, Afterthe first monith, LYKKEN
became: increasingly more possessive, When she initialfy attemptedto end her
rélationship with LYKKEN, LYKKEN drove to the barber college and ‘kidnapped® her
from the parking lot. LYKKEN pulled her irito his car (alarge dark colored car possibly
brown or blue) by placing 4 fingers In her mouth and his thumib under her chin. '
LYKKEN then drove out of town and told her hie was.going to kill her. She submitted o,
LYKKEN and he repeatedly raped her. Zhe reporied the Incident o the. police;
however, she reluctantly dropped her complaint when LYKKEN threatenad her lifs arid
the life of her children. LYKKEN continusd to stalk her and broke into her house esily
one morning, forcibly removed her pants, penetrated her with 2 fingers, and strangled
her with a belt, all in front of her-children ages 3 and 4. LYKKEN the went downstairs
to the kitchen to get & knife. 'LYKKEN told her he was going to stab-her. When

LYKKEN went downstairs, she calfed law enforcenient. LYKKEN barricaded the doors

¥




with furpiture and threatened to kill her and her children. When law enforcement . (,( (7 #t{
arrived, they forced open the door and went upstalrs fo gid H . The first '
officer up the stairs reported that LYKKEN had his hands areund N |-\

and was strangling her._The officers had to.order L YKKEN o stop at gun point; ~—— /1 eriEY
Additionally, **sqt,ated that: : ,

LEAT vh

" LYKKEN threatened to kill her on-a number of occasions.

* LYKKEN strangied her until she almostlost consciousness-oh several
peeasions.

* LYKKEN fiked to ‘strangle’ her while having sex and used telephone cords,
belts, or whatever was available., _

= LYKKEN would get angry and violent when she began her period each
‘month, :

* LYKKEN would steal women's panties from stores-and have herwear them.
while he photographed her,

* LYKKEN would get extremely angry if she 'soiled” pair.of 'his’ panties when
menstruating. : : e

LYKKENtook photagraphs of her in sexually explicit poses and positions.

‘ LYKE_N'{b' ¢ her underwear on severs 06C

LYKKEN was living on the farmly farm while they dator
She made a ‘couple’ trips to the farm durin

ne made > 1 € farm g that time,
LYKKEN'S mother told herthat 'DAVID was sick and that she should get
away from him'.

On 8-5-04, your Afflant and Detective Brady interviewed OSCAR JACKSON the father
of PAMELA JACKSON. Mr, JACKSON stated that'the night PAMEL A disappeared; she
had irforined him that she and CHERYL were planning.on attending a party at the
MOLLET farm. When your Affiant asked MF, JACKSON if PAMELA had any injuries
befare she disappeared, Mr. JACKSON stated that PAMELA had injured her hand

‘when some guy tHed to grab her in the car',

When the interview had concluded, Detective Brady and your Affiant coniacted RANDY
MOLLET in Vermilfion. RANDY stated that he graduated from high school in 1868 and
was in-Japan when PAMELA and CHERYL disappeared. RANDY then informed us

- that his family owned-and operated farm ground along ‘old Mwy 77" during that period of
time, (Old Hwy 77 is the asphalt road used to get ffom the Garyowen Church to the
gravel pit). RANDY suggested that we contact his younger brother KEN who graduated:
from Vermillion High Schoolin 1971, ' :

Your Affiant contacted KEN MOLLET, KEN stated that he and his classmates
frequently held *keg parties’ in the gravel pit north of the Garyowen Church. KEN stated
that his family farmed almost all the ground around the gravel pit and that most of his
classmates and schoolmates called the gravel pit area the MOLLET farm.



'SECOND INTERVIEW WITH -m e s

On 8-10-04, Reserve Agéfﬁg—bg%fﬁ%eyand your Affiant again interviewed WIS \/| CTTH 4G
During that interview, SR stated that shortly after leaving the last interview, she -
remembeted seeing a car ‘a little bigger than a V. lkswagen stafion wagon parked next E
to the gas tanks af the farm’, _%‘écéa?fbﬁ the car as being Yight brown or fan,

rounded i the hack, and having a big steering whes!. Reserve Agent DeVaney Vi T o

vi viewed the photographs and pointed to the Studebaker Lark. S8 %I%’z!fé‘éﬁ‘ hat thie
i ier stated

sfiowed GRS phiotographs of 1960 Studebakers of different makes,
Studebaker Lark was the vehicle she had seen atthe farm.

that she was unsure of the exact time of year but recalled that {& vas-warm weather and
leaves were on the trees adjacent to the car, SEERRERR T WE: led that the vehicle
was parked next to a garage -and could not have been seen from the road. I then asked _
Vi (Tl SRR i she recalled ever seeing any ‘bodies or limbs’ inor near the car. VMR /| (iumile
b became very upset and when she spoke she‘said that she recalled seeing ‘CHERYL
- lying overthe steering wheel of that car and PAM with her head oh the passenger
window. ISR stated that the Studebaker was at the fam for a short period of
ine. JREEEERR does not recal Sgﬁ}g%;ﬁ;‘é%hsde prior to that day or anytitie afterthe -~ <
icle was moved. SRS Nave been approximately 15 years old at the time

F the disappearance of PAMELA JACKSON and CHERYL MILLER in 1871.

an @Eg; Durlng the interview, Sil _méiés_ked about the location of the ‘pit". R '3“ ﬂ ko
C . # described the location-and drew ayrovigh map.of the farm and the location of the pit.
. Each fime that WERENEERSSIKE'd Fe pit. she became very anxious and frightened.
P, coilld not-explain her emotions or the connection o the pit-area,

Vip o SR belloves that AVID L YKKEN would have been and is vety capable of killing-

' 1&{; ' A s would have helped disposé of evidence associated

Hly to protect DAVID, but also because they feared him.

Prior to ending the interview with 48 A _%@asked her if she recalled -Whe_t'her anyone

had ever been butied on the ¥ farm. | specifically asked YRS VA5G4 7 €ce ..
or a sister that may have been buried on the farm rather than in a cemetery. WEMEES (/| C’I’IW%M/
could recall no such incident or any conversation related to'such anincident.

Your Afflant has not been able to-contact ; :
regarding - and hervictimization by LYKK

». The information
egarding ! L as taken from 2 Slle
WEEEEES Police Department report dated 3-2-85 and slgned-by Sergeant Mark

il
s

Majoros. '

Your Affiant has hot been able to locate VICTOR HANSEN; however, the typed -
dispatch raport was located in the original case file. 7 ' B

The Social Security Administration has conflrmed fo your-Affiant that the social security
numbers belonging to PAMELA JACKSON and CHERYL MILLER have riot been used
~ since May of 1971, .




DAVID LYKKEN Is currently serving a 295 year term in the South Dakots State
Penitentiary for kidnapping and taping S /1 ¢t qu#'l

Your Affiant requests that the following summary of the above information be ;
considered: _ :

BB, DAVID knew PAMELA JACKSON from her
erand Rossini Lutheran Church, and CHERYL
nosSint Lutheran =

1. According to YR
association with the &t Pet
MILLER when she attended schog

DAVID LYKKEN attempted to rape SR,
15 or 16 years.of age (1969 or 1970). _ )
4. DAVID and KERWYN LYKKEN attended ‘ali-the keg parties' held in close
proximity to the LYKKEN family farm-around the time PAMELA JACKSON and
CHERYL MILLER disappeared. L _ _
+:8. CHERYL MILLER and PAMELA JAGKSON were planningin aftending a keg -+ -
. barly at the MOLLET farm according 1o Mr. JAGKSON, PAMELA'S fathor.
6. -Accerding fo JACKSON'S father, CHERYL picked up PAMELA in the tan’
Studebaker Lark on the avening of their disappearance, The girls were seen
later that evening driving the Studebaker in the Garyowen parking lot, then
followed their friends driving north on old Highway 77. They were last seeh
making a left turn off of the Righway, and-never showed up at the. party.
- 7. The gravel pit described as the MOLLET farm s located approximately 5:miles

& when he was
’ e

e——

south of the LYKKEN family farm. : _
8. "VICTOR HANSEN reported to the Clay County Sheriff's Office that he ovetheard
a ‘party ling' telephone call between PAMELA and ‘DAVID’ where DAVID stated
. that he wanted to take pictures of her. . o
8. During that telephons eall, DAVID talked about injuring PAMELA'S hand.
10. OSCAR JACKSON remembers that PAMELA had injured her hand shortly
before she disappeared.
E . recalls seeing a light brown of tan’” Studebaker Lark parked at the.
LYKKEN family farm prior to leaving the farm in 1973
12. According toNgERRP  the Studebaker was in a location that would riot
~have been visible from the Toad. ' ‘ _
y b stated that the tan Studebaker Lark was ohly at the LYKKEN fam
- ~ for a short period of time. _ : :
G 4 NRREREER had not seen the Studebaker prior to or-after that day. :
' /ﬁ‘m recalls seeing CHERYL MILLER draped over the steering wheel
i, Ofthe vehicle and PAMELA JACKSON lying with her head resting against the
front passenger window. L et Ilm . :
16. DAVID-LYKKEN told S that he was angry with his parents
- because of ‘some girl that iz'buried on the family farm’,

ot




17.By all listed accounts, DAVID LYKKEN was an antisocial, violent, and aggreseive
individual that repeatedly victimized girls and women beginning as early as age
150r16.

18.DAVID LYKKEN took sexually explicit photographs of many of his victims.,

19.DAVID LYKKEN had a propensity for strangling and cheking his victims.

20.DAVID LYKKEN kept personal ltems from many of his-victims without their
consent, : :

21.DAVID LYKKEN was living in a trailer house in Vermillion, SD when he was
arrested for the kidnapping and rape of il SRR || C1m

22.1.YKKEN'S personal property was removed from his rental trailer in Vermillion.
and moved to the family farm by his mother and brothers.

23.The Secial Security Administration confirmed that the social security numbers for

PAMELA JACKSON and CHERYL MILLER hiave not been used since May of

1971.

Through training and Investigative experience, your Affiant understands that serial
rapists-and murderers often keep ‘souvenirs’ such as untderwear, hair glippings, jewelry,
and_..othgr_'per_spnaé-ite_ms:beldggj@g-'ta:their'vicﬁm_s. This action allows the' perpetrator 4%,
to "relive’ the experience for each victim. Your Affiant also knows that photographs

taken of victims by a perpetrator are ancther form of ‘souvenir valued by the

perpetrator. . '

Tothat end, your Affiant believes there is probable cause to-search, and requests a
warrant for the LYKKEN family farm, including the ‘main residence’ oceupied by DAVID
LYKKEN: irs 1971 dnd currently occupied by his mother, ESTHER, the farm trailer house
onge occupied by DAVID LYKKEN, all out buildings and storage containers located on
the farm; and any property owned, leased, of rented by ISAAC LYKKEN or his
extended family in May of 1971,

Some of the property leased or rented by the LYKKEN farnily in 1974 may have current
tenants other than the LYKKEN family. Your Affiant is not requesting authorization o
search residences or outbuildings currently owned, Jeased, rerited or ocetpied by any
Individuals other than the LYKKENS or their extended family. However, your Affiant is
requesting to search any land described herein, regardless of who currently owns,
rents, leases or resides on such properties. Thelocation.and description of the. -
property to be searched was researched and identifisd by Agent Troy Boone of the
South Dakota Division of Criminal investigation, who has 13 years of experience as a
law enforcement officer, Agent Boons found the following propertias were either

- owned, Teased or rented by 1SAAC LYKKEN or his extended family sihce 1071;

The LYKKEN family farm located in Section 22 and Section 27 of Emmiet Township in
Union County, South Dakota and-described as:

The NE1/4-NW1/4; Section 27 Emmet Township, Union County.

angn 't'u.'gi';L P



" The SW1/4 SE1/4, and the E 1/2 SW1/4; Section 22 Emmet Township, Union Cotinty.

Additionally, properties rented, leased, or operated by the ISAAC LYKKEN family in
. 1971 and described as follows: ' ' :

EmmetTownship, Union County:

The $1/2 NE1/4; N1/2 SE1/4; Section 22
The W1/2 NE1/4; Section 27

The SE1/4 NW1/4; Section 22

And the Emmet Township property previously rented by ISAAC LYKKEN and
purchased by ISAAC LYKKEN:in 1993 described as: .

The NW1/4 SE1/4; Section 22 -

i Yout Afflant has personally viewéd the Eééi’dendés,f out,*ﬁﬁii}éfi:hg s, é:nd: prop{erty listed
and knows them o be the property of the ISAAC LYKKEN family. {See attached map

-containing the lecation of the property in-question).

Additionally, your Affiant requests that Jaw enforcement be allowed to search the
LYKKE’N.properky:withz.equji_pment such as a magnetometer; ground penetrating radar,
and/or FLIR {Ferward Looking Infrared) imaging system i needed, and excavate any
probable burial sites identified. Your Affiant further requests that the warrant permits
your Affiant and law enforcernent d ssarch for and seize the following:

1. The bodies orany remains of PAMELA JACKSON gnhd CHERYL MILLER,
2, tems belonging to or worn by PAMELA JACKSON and CHERYL MILLER
including but not limited to the following:

a. Transistor radio belonging to CHERYL MILLER:

b, Purse belongingto CHERYL MILLER,

¢. Clothing, including white blouses worn by both PAMELA JACKSON snd

CHERYL MILLER. B o

- Heavy red flannel shirt belongirig to PAMELA JACKSON.

‘Dark rimmed’ glasses belonging to PAMELA JACKSON.
Timexwatch belonging to PAMELA JACKSON

'+ Veimillion High School gradiation fing (1672) belonging to PAMELA
JACKSON,. - -

h. Any other iter that could be identified orassociated with PAMELA
JACKSON or CHERYL MILLER,
3. A 1860 Studebaker Lark, Serial Number 60V2337, South Dakota License 19-
3994, or any parts or pisces fro ' e
4. Items belonging to or worn b

@rho o




photographs, hair dlippings, fobtwear, jewelry, etc.)

5. Any sexually explicit photographs of any of the women listed in this affidavit, or
other'potential victims. ’ :

6. Anywritings, journafs, documentation or recordings of any kind detailing
LYKKEN'S involvemerit with PAM ELA JACKSON, or CHERYL MILLER.

7. Any evidence, ‘souvenirs'..phat’ographs, writings, journals, doctimentation or
recordings that may indicate or depict other victims. o _

8. Documentation showing that DAVID LYKKEN resided on the LYKKEN farm at
the time PAMELA JACKSON and CHERYLMILLER disappeared.

'souvenir’ collection pattern (items such as:but notlimited 't_b underwear,

Based-upon the above, your Affiant believes that thers ig probable cause that evidence

ofthe crimes of kidnapping and/or murder of PAMELA JACKSON and GHERYL
MILLER rmay be found an or in the property described horein.

Signature of Affiant =

EPELA B BT

(Official Title)

Subscribed to and before me, in my presence this 208 day of August 2004,




EMMET

CODE-D

RANGE 501

PRAIRE WA copEa

';E--mr-ﬁuw;-r'gwm o L ——

P R i
D L5 ;335 & JIMES :o-'se
CoNN - B S HLENHORT 10
- e j E‘éﬁgm MUHCERIORT ' © JAMTGA
13
. e
155D i85 -5 , |57|_® ; 158.
O . . . i B} "
- JERRY S ROSE: ] b Tour A g DLERLELE Giva
S ussey o [MESORE: s Dy Aﬁgé‘v?sm - ) STENE el
REEBASH B | e [:l ' CARALIE LR i
Mo come @ ul : S 3 RSN ] (D imare
150 l, BY X S .CDrs' ! oot sl BOL STEME  ggl
- » - " & 001 | NS ¥ —— tur—-q-_ u: o & — uml.—--s_-_-i—-,-...__
o1 _ L4 O s BRI oy ey CLARENCE £/a [ Makivin s, @ REB T i
R h GERTRLOE  ADANELTBFAD g G)' MILORED WELLA S 1. Jorsc
e 1 . }EjﬂNK&: f__.o0]. _appaceen lmomsm. A m! a0l STERE, [1 K
| Ia MLTON' ' it
!_"Usma- ) . @.gﬂ
o :w-; ao_!f ol L ; i 510%),
1{ Taeo : VEN H, bl SO &
{ MURLENIORY 3 : . ‘-n@asnxsou 'tﬁﬁfém G @
ET.UK 4
: THEQ
*MUHLSxHaRY | {ORE : i %ﬁ?s
. a0l LAk 0 ol 2ol
e . femcamm 4wt f.,._rw- o’ e iﬁ-—n —m\-lﬁ&—wl "
. = anginEr | anmn
vat ) 1 wane. * VAN DE GARRTE] SO0 Egmﬁ%; )
ARY ‘BUYHRLA )
"BUBALA
CReNaLD.
LARSEN
& N v v
: 2 8 Y
" _ a12.F5) ANDERSOH
T — . — onwm—-o-n-—-oo — IP— e @ S—
f'r'm'""'a et SORCONE, | pwen
'!’ ] S ieais PETERSON  » By, o
ol 4a B8Oy
B CEMES 5 | X2 ._.-l
@Lamse 12585, “K ‘__m’-%l MELVINB i
. PMESITN 4 5 ke ‘RQM\HNG ) .
il § 9‘ @213 ) e
DURTIS . K L . A ARG} G ) -
-.E??RIC_KSON' MERLERL ﬁ%? S vor HAROED' a%mg HERNAN
B A N fieall || manNNmG “RONKNG
- hiAiges: [SWANSON ST diuanima: & ,
: . 120]_ap( & rEOy el s »60 ]
o EWE (TSR , —
T L ‘m,zuu_ MEHAEL EDGAR fhink
L] | v o] Lo S+ OCONNGR | Rovs ¢ LT
AR | Tt e T :
WEVIK yucay &
~a ' aﬁm?i
-.';-;“ 2 @ o Y ere - . ' _ gwﬁi sommeavm
e . H Tmﬁm. . pHEmre < FECK l
4 : T “MRLL X 3 . L
4 - g} il o] IZDI 5D e B Rl o) rol  mof SVEREEN gyt gyl !
" " o —--+ L U . quq-n-'-n_.‘.—-;n.qc_-u-u - v rﬂ
BgsE | of o ueon coliny ]. L T R bt
iF : ATE . PARK ' _ ;= BREEN PRS- Jcamasto ] o
- DCONNDR, " @ e q 4 G) _ ] L . :@7"“. WERD
/ RS0
e M&MID_ o :
Bledoglgel s o] 3ige of
“IGHN . HODNEY e o - i
: . sguamnp' SCHEMPP ANEST é‘%}%‘f
MARVING. CARMEN l L .
j @ (3 .'M @ J "®. —J 3 -i ‘ B e A &
;."{J .y "-'..ﬂ_-m-u s .J ; ., A & S— JSQ X9 “_';SC‘I bk mzm s 8, gttt 'o@u’- LR ;5—!-&0 L] m—@-——- -Isco—-— ).B_Q -
P : i SPINK TWR.  CODE~G :
129

"SMALL TRACT OwNERs

The Srnps ALELS

—

o s el



. .‘_.-f!- _.a'.,."". o : . . ,’W d’iﬁf

STATE OF SOUTH DAKOTA ) IN CIRCUIT COURT
3 ) MAGISTRATE DIVISION
UNION:COUNTY ) FIRST JUDICIAL CIRCUIT
- ' ) -
. STATE OF SOUTH DAKOTA, ) o4~ 27
Plalntiff, : ) | o N
) AFFIDAVIT IN.SUPPORT OF
v. ) REQUEST FOR ‘
o ) SEARCH WARRANT
‘DAVID LEE LYKKEN ) .
DOB: 7-24-54 ' )
: )
Defendant(s}, )
)
In the Matterof }
)
The Death of Pamela Jackson }
And Ghetl Mittar )
co TR } - A

The-undersigned, being duly sworn upon oath, respectfully requests a Search Warrant

to be issued for tha following property {(describé-with particularity):

1. The bodies-or any remairis of PAMELA JACKSON and CHERYL MILLER.

2. A 1960 Studebaker Lark, Serial Number 80V2337, South Dakata License 19-3994,
or.any parts or pieces fromthat vehicle. . )

3. A gray ‘galvanized’ top loading feed grinder.

4. A large unpainted whesibarrow,

The undersigned respectfully requests that the Search Warrant he issued to permiit 4
search of the fol lowing property-and premises for the above-described property:

" The LYKKEN family-farm located in Section 22 and Section 27 of Emmet Township in
Union County, South Dekota and described as: _

The NE1/4 NW1/4; Section 27 Emmet Township, Uniort County.
The SW1/4 SE1/4, and the E 1/2 SW1/4; Section 22 Emmet Township, Union County,

The undersigned requests a Search Warrant to be issued because the
1




 above-described property is:

(PLACE INITIALS' IN THE APPROPRIATE BLANK)

MWB_Property that constifutes evidence of the comimission of a criminal offense;

Contraband, the frults of crime, or things otherwise criminally possessed;

Property designed or intended for use in, or whichi is or has been used as the
means of, committing a criminal offense.

- The undersigned further requests:
(PLAGE INITIALS: IN THE APPROPRIATE BLANK)
Execution of Search Warrant at-night pursuant té '_’23A~35~4;*

. Thatng notice be:given prio

F to the execution of the Search Warrant

B

: Au.th‘_o‘ri'iét:‘i'on.tb serve the éé%r&ﬁ Warrant-on Sunday;
' M@_Eﬁcuﬁon.ef tie Search Warrant during the daytirme.

Michael Braley, herein described as Affiant, first duly sworn upon oath deposes and
states thathe is a Special Agent with the South Dakota Division of Criminal
Investigation, Office of the Attormey General, State of South Dakota. Affiant has been a
law enforcement officer and Investigator for 30 years, has held the position:of Special
Agent with the South Dakota DCI singe August 1997, and is currently a cerfified law.
enforcement officer in the state of South Dakota, Affiant has: actively been involved in
humerous sexual assault and homicide investigations and has atfended 4 variety of
advanced homicide and forensic death investigation trainings throughout the course ef
his career In law enforcement. Affiant has written and executed search warrants
associated with many of those investigations..

On May 28", 1971, PAMELA (PAM) ANN JACKSON, age 17, and CHERYL (SHERRI)
KAY MILLER, age 17, vanished. PAMELA JACKSON was & junior at Vermillion:Higti
School and was employed at the Dakota Hospital in Vermiliion, SD. CHERYL MILLER
had been-a junior at Vermillidn High Scheol but had recently quit school. "CHERYL, was
also eniploysd at Dakota Hospital. The nighit of their disappearance PAMELA informed
herparents-that she and CHERYL planned on attending & party at the MOLLET farm, -
After leaving the JACKSON residence, PAMELA and CHERYL vislted CHERYL'S
grandmother (Pearl Jensen) in the Dakota Hospital until approximately 9:30 PM. (This
information was vetified by hospital personnel, JACKSON'S parents, and Pear|
Jensen.) PAMELA and CHERYL were diiving CHERYL'S grandrather's 1960 tan
StudebakerLark with South Dakota license 18-3954 {Serial Number 60V2337),

According to NICK JENSEN, CHERYL'S grandfather, the Studebaker would use a quart )

- of ol every 25 to 50 miles-and was not mechanically sound.

S
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PAT GALE, STEVE GLASS, and MARK LOGTERMAN were walting in the parking lot
of the Garyowen church for other individuals that were planning-on attending a keg
party at a gravel pit several miles north-of Garyowen (Sestion 5 of Emmet Township,
Union County). While the ahove individuals were waiting thiere, CHERYL and PAMELA
drove into-the parking lot, According to GLASS, PAT GALE (now deceased)
approached the car, spoke with CHERYL and gave the girls directions to the keg party.
As GALE, GLASS, and LOGTERMAN |eft the parking Jot, CHERYL and PAMELA
followed them. When the boys reached the turn tothe gravel pit, they mistakenly
continued to drive narth. When they turned the vehicle around and drove south, they.
no longer saw the headlights from the girls’ car. '

KEN MOLLET and MARY KAYE LARSON (MOLLET) were seriiors at Vermillion High
‘School. According to MARY KAYE, shie and KEN were ift KEN'S car and -were also
going 1o the keg party at the gravel pit. MARY KAYE recalls that they were directly
behind CHERYL and PAMELA. When CHERYL and PAMELA got to the intersection,
they turned left (west) rather then turning Hght {east}where the gravel pit was located.
MARY KAYE remembers.shie and KEN Jaughing about the wrong turh the:girls had
.ade. KEN MOLLET'S family owrned and rerted farm: ground edjncent o the gravel
" pit. »During that time the.gravel pit was often referred to'3s-tha MOLLET férny.

None of the individuals listed saw GHERYL or PAMELA at the party and no one has
seen them or the 1960 Studebaker Lark since that night. According to the iniiial reports

- and Information provided by JACKSON'S parerts, PAMELA JACKSON was wearing a
Timex watch, a Vermillion High School Graduation ring (VHS-1972), dark or black
rimmed glasses, awhite blouse, and a heavy red flannel shit,. CHERYL MILLER was
wearing a white blouse, a heavy sweat shirt, and carrying a transistor radio and a purse:
the night they disappeared.

The:Clay County Sheriff's Office was cantacted by OSCAR and ADELE JACKSON
when PAMELA didn't return home the following afternoan, Little information surfaced.
regarding the actions of PAMELA JACKSON and CHERYL MILLER on the night they
disappeared. In July of 1971, Mrs. JACKSON wrote a letter fo the Attorney General of
South Dakota requesting assistance with the investigation. An agentfrom:the South
Dakota Division of Criminal Investigation was asslgned and a ‘Wanted: for Juvenile
Delinquency’ teletype containing a description of the Studebaker and the girls was sent
to lacal and national law enforcement agencies. Neither the Studebaker nor PAMELA

or CHERYL. has everbeen Jocated,

On June 14", 1971, VICTOR HANSEN, a neighbor of the JACKSON'S wenit to the Clay

County Sheriif's Office and reported that prior to-the disappearance of PAMELA and
CHERYL, he ovetheard a "parly line" telephone conversation between ‘Pam and a male
by the name of DAVID'. During the conversation PAMELA and DAVID discuss having a
hangover and an incident where DAVID had slammed a‘car door on. PAMELA'S hand.
DAVID also stated that he wished he had had a camera so-that he could taks pletures
of PAMELA. The report also indicates that HANSEN belleved that ‘DAVID was :
currently or had been a student at the University-of South Dakota, Vermillion. The
orginal report is on file with the Clay County Sheriffs Offlce. (Your Affiant has not been




* able to locats VICTOR HANSEN; however, the typed dispaich report was Jocated In the.
original case filg.) : _

kidnapping and
ered &R || Ak

arrested for:
] L
B After his arrest, LYKKEN was released on ball, While released, o B
peatedly viciated the court's order for protection by contacting and___ jiefi
I AR . Additionally, LYKKEN continued to follow ERSR VVhile
B y LYKKEN comered her in o GERER parking ot and viciously

attacked her while her childrenwatched. Durlng the investigation Detective Ray _
Haoffman leamed that LYKKEN took el sexually explicit photographs of SRR /| ¢ 114 |
while they were fogether. LYKKEN and s W had a relationship which was ended

by prior to being attacked by LYKKEN, ™ Vitrimg -

While investigating the rape:ofi %ataaﬁ‘;e Ray Hoffman of the Vermillion

Folice Department identified and located additional women that had been raped,

assaulted, kidnapped, and-threatened by LYKKEN. Tha following summaries were . . .

-taken from.Detective-Hoffman's case files, investigative notes, and provided direttlyhyy - -
Detective Hoffman (retired), - '

1n 1977, LYKKEN met S NSRRI Bl = single mother, at the W
" Eﬂg/ : ather, a minister, encouraged her fo

marry LYKKEN after knowing him for only a short time, LYKKEN and Gy, |/ 21w iz
were married fof appraximately 4 months, During their marriage, LYKKEN repeatedly

assaulted and raped her. LYKKENwould strangle her and threaten to kill hier son if she

didn't do as he wanted, WhER K Jeft LYKKEN, she moved to her parent’s
residence | 1 an atiempt to gt -

N o e VienmE®
Inthe sumimer of 1982, LYKKEN strangled. and raped EREESSINSEY SRR

was working as a waitress at SIS B, 5D when she met L YKKEN. -

AL AKEN 2R iy datod Tor approximately 3 months. LYKKEN physically and _
\)Wﬁ,’ sexually abused SNMEREEN when she attempted fo end the relationship. LYKKEN - /] C‘?ﬂ‘k.
———bTOKE It P (- sidence and raw he learnad t_hat--“-ﬁad/ 2
mnﬁﬂ-ﬂf‘?’}ﬁmd another man. This occuired after (NGNS ad ended her relationship with
an ~LYKKEN, LYKKEN threatened to kil her ghd her parents if she reported any of the

| yit &% incidents fo law enforcement. ‘LYKKEN continued to stalk her even when she moved

out of state, .
ulenmby
PSRRI from a-parking

lot of the SD Barber College, drove her {o & rural area, and raped her. LYKKEN and

V) ATV SRR had dated for approximately 3 monthd-prior to this incident, The.

: ,J,]&} relationship was ended by NGRS i prior to the rape in January 1983. LYKKEN 171 arm AW
was arrested; howsver, ciiarges were dismissed when RN it O Toar of R
retribution, limitad her co pevation with law enforcement, I3 February of 1883, LYKKEN
broke into-an apartment occ'upied-byw and her son. LYKKEN repeatedly

| ermg,
Vit -

In January of 1988, LYKKEN kidnappe@iiR




et t

raped her, threatened to kif! her son, blockaded the doorArnd attempted to kil her by .
strangling herwith a belt.and his hands. N #was able to call law gnforcement
when LYKKEN went te the kitchen to.geta knife. LYKKEN was charged and pled guilty
to burglary as a result of this incident. He received a 10 year suspended séntence and
was: court-ordered Into a “Teen Challenge Program” =~ .- E

d and raped

_Iln March of 1986, LYKKEN stalke in G
. LYKKEN rmet Gt Conterence’ in
January of 1986. LYKKEN befriended Ammmessai® - nd aftempted to have a
VW@Q elationship with her, LYKKEN was participating in the courtordered ‘Tesn Chaflenge
" Program’ in M, When LYKKEN'S behavior became tao bizarre, #.
Vi m WRNBEEEFr contacted Teen Challenge and requested that hie be sent to Colorado. _
' 471*5 LYKKEN was transferred to Calaradp. bt returned to (GEEEREEENN i Iarch of 1086, \
When LYKKEN retumed, he went H e residence and starfed ‘ranting Vi i b
and raving’ about how God had fold him that:she ¢l W) 1oved him. LYKKEN
arabbei il _,"tfgew her into the walls, threw herfo the floor, stra_ngleg-har,
and raped her. LYKKEN threatenad o kit her and her children if she reportedthe: _ ., 5.
incident. (Your Afflant has not.been able to contact R ¥{Fe M(Lm_&c;
+ Information regarding AEEEGEIEEEP - J her Vicliizatlon by LYKKEN was taken'froffy *
a SMMENGIT olice Department report dated MR arid signed by Sergeant Mark
Majoros.) ¥ 1CTHkps - .

AV ‘:._3

LYKKEN'S parents, ISAAC AND ESTHER LYKKEN, have inferceded on hiis behalf on ‘
more that one occasion. When LYKKEN, divort J RN RS |/ (T L
his parents attempted to persuade sk that a divorce would *make them {the

LYKKENS) look bad” in the eyes of their nelghbiors, When LYKKEN was airested for

- BY in 1983, his parents agaln Interceded and initially
onvinced, SN t0.not follow through with her complaint. . The. LYKKENS-. ... .. ..
imilarly attempted to convinge: hot to pursue charges. against DAVID after .

e raped her in 1990. VIEtrm iy ,

: W While investigating LYKKEN and attempting to locate former victims, Detactive Hoffman
recalled a dispatch report from 1971 concerhing the disappearance of PAMELA
JACKSON and CHERYL MILLER. Detsctive Hoffman had reviewed the case file and L
- made sporadic inquiries abotit the disappearance prior to the rape of I W LT M‘\’H
Detectlive Hoffman located the report from VICTOR HANSEN that documented 1he
conversation that took place between, PAM and 'DAVID" and mantioned the statement
from DAVID requesting to photograph PAM. Detective Hoffmign thought that ‘DAVID
may be DAVID LYKKEN, who would have been approximately 17 years old in 1971,
Detective Hoffman leamed that LYKKEN'S family farm was a short distance from the

location where PAMELA and CHERYL. were [ast seen. Datective Hoffman made a faw

limited inquires, but.no addifional investigative effort was mada at that time.

In‘May 2004, the South Dekota Division of Criminal Investigation developed #nd
initiated a ‘Cold Case Unit’ designed to identify and investigate unsolved homicides and
missing person cases. One of the cases evaluated by this unit was the disappearance
of PAMELA JACKSON and CHERYL MILLER. Affiant and DCFReserve Agent Fred
DeVaney (a former DC! Agent for 25 years with extensive expericnca in homicide,
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kKidnapping and sexual assaulf investigations) drove to Yermillion and met with o
Detactives Lowell Oswald and Crystal Brady, Detectives Oswald and Brady had =
reviewed the case files that detailed the disappearance of PAMELA and CHERYL and
the arrest-of LYKKEN in 1980, Reserve Agent DeVaney and your Afflant requested

and received the investlgative case files for review, After reading the collected material, T

your Affiant contacted and interviewed the: majority of the victims including e )\ ¢17m
. . PSR, The following infotmation -

 was provided by GEBEEER. \/] ¢ 11 I\,
s )T

N asi@wviclent.and angry-perso eateried to-kill heron mar s VLR
and fraquently pointed one of his father's guns at her in- order to get her to do-as |
wished. .

¥ i ¢ SRR stated that DAVID was aggressive and viclent most of his life. GEMEEEER. s

' J;Hﬁ that she and DAVID used to ride the bus to schoal in Beresford SSD CHERYL MILLER.
F¥ attended the Beresford School during that time. GISREEEASHI DAVID rode the bus
with CHERYL MILLER and DAVID spoke with CHERYL o oceasion.

When DAVID was allowed fo start driving o school, he would -period_ica'l_!y. g_iﬁje_ -
neighbors a ride to school in Beresford, DAVID would pick-up WSS /| ¢ry ik]
i, the daughter of the pastor: o

that she had to drive the ca\tr; Eré:wr?

. At one point,

v —dnve, DAVID got into the back seat with SUNSERNr tried o rape her. GREIREER. viLiwmily ,
© # s belleves this happenad when she was in the 8" or9™ grade. W, refused to drive )
for DAVID afterthat ihcident,‘”% also stated that she and DAVID knew PAMELA
JACKSON through their affiliation with the R Church. ’ Vi &W'_J&FB

c fﬂe"s‘qrfbecii.DAVID LYKKEN gs a:person with limited ‘soclal skills that would oA
‘tun around” with his older brothier KERWYN because he had rio friends. CEEENE /|0 W\-%V
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4 further stated that DAVID and KERWYN would.' go to all the keg parties’ during their

high school years. . also stated that DAVID seldom worked, was frequeritly in
trouble, and was financially supported by his parents dursng difficult tirnes.

i ' If she coufd racall any excavation or digging that may
tm prior-to: her graduation. GEIEMERNR stated that she recalled
Phad replaced the-old septic system during that time. M. |/} Ll

R continued by ing that another ‘pit' had been dug 'west of the old chicken
wm&ﬁ—eeop‘" ATifis point, TS bocame visibly upset and began to cry. She stated that

she did not know why she was feeling so strangely and that she had ‘never fait llke that

stated that after the pit was dug, alarge fire was started and a iarge
V (_‘,’ﬂm quantlty of material was bumed. Because of emotional state, we endad

'f»% the Enterwew and arranged fo speak with her agaln RVS flﬂ Mj‘l‘(g

s raped by BAVID LYKKEN in 1990 [

nal infoermation pertaining.tv DAVID o

information provided by SRR, \/) @T(Wc}.al\

' w trim 4|
VAT ]

provided the following mformatlon

U ® it an effort to get .
LYKKEN The foilcw:ng Is & summary of the:

Ve

B8 currently resides in

On 8-3-04, I contagled and:interviewsd:

Ry
f& :
- e SRR 1ot LYKKEN while they 'e{f/e a antr&mg a“ctass atthe University of. .
: V U South Dakota In 1990, was separated-from her husband and: golng through
divorce and child custody hearings: when they met. dated LYKKEN and had
a consensual sexual relatlonshlp w;th him V) e &

—— why LYKKEN' S parents continually assisted
Rk stated that LYKKEN was very hostile and-

- — ‘fowards his parents. | asked it she knew the reason for the hostility

: 1 @{Tﬂ\’\ and’ anger. YNREERR stated that LYKKEN never fully explained the situation but that it
U_ Lt had ‘something fo do with some girlthat fs buried on the famy’. | asked what she meant
' by ‘some gitl” and- b stated that she assumed that LYKKEN was talking about

iete or a sister that was buned on.the farm. LYKKEN didn't descnbe the sttuatmn o
\11“’“:  who the "girf’ was after that staternent, Priorto- askinhg

relationship with his:parents, | had not informeds R ) A B
investigated or the. disappearance of PAMELA and R rescaﬂéﬁ‘fﬁ- Vi ¢

the conversation with DAVID LYKKEN took place while ihey.were driving on ‘Old Hwy ’
77" in the area of the LYKKEN family farm.

SECOND INTERVIEW WITH S

Wﬁﬂmﬁv

At this point, your Affiant: asked
_ hlm -him when he got.into tn:mbk‘%r




ek

During that interview,
Jemembered seeing .
to the gas tanks at the farm’™

leaves were on the trees adjacent to the car. §

) enmike

On 8-10-04, Reserve|Agént DeVaney and your Affiant &gain intarviewed D,
IR stated that shortly after leaving the last interview; she
2 .car ‘a little bigger than e Volkswagen station wagon parked next
b described the car as being Wight brown or tan,
rounded in the back, and having a big steering wheel'. Ressrve Agent DeVaney "
showed i R photographs of 1960 Studebakers.of different makes. (SN |/((1NT
f6wad the photographs and pointed to the Studebaker Lark. MR - s tortd that e vieriingHe
Studebaker Lark was the vehicle she had seen at the farm. g B further state
that she was unsure of the-exact time of yaar but fegalied that it was warm weather and

-

also recalled that the vehicle

was parked hext to a garage and could not have BEETEESn from the road. | then asked

v ng WG if she recalled ever seeing any ‘bodies or limbs’ in or near the car. R\ LT
- became very upset and when she spoke she said that she recalled seeing ‘CHERYL

711
et

Bnearance of

During the interview, I
described the location and drew
e -congistently described the Tocation asbel
of the main I_.YKKEN residence. Each time thatt

“was asked about the location of the * L
ew a rough map of the farm and tha location of the pit,

lying overthe stesrng wheel of that car ard PAM with her read on the passenger
indow’. 2 M stated that the Studebaker was at the farm for a short period of

E & does not recall seeing the vehicle prior to that day or anyti

le was moved. REEBENRE. would have been approximately
iSar AMELA JACKSON and CHERYL M;IL-L_E{

ime after the
¥ at:the time

ﬁit‘ . A

rng north of the ferce line and south
spoke of the pit, she became

very anxious and frightenad, -%could not explain fier emotions of the

connection to the pitarea.

Vyequm B

G belioves that DAVID LYKKEN would have been and is very capable of killing

and G i /ould have helped
with-the: crime:primarily to protect

Prior to ending the interview with n 1 asked’
had ever been buried on the famlly farm. | specifica
or a sister that may have been buried on the farm ra

TEon was provided By < in an. carlier
no such incldent or any conversation related to such
emotional state,
psychologist con
speak with-Dr.

I asked if she would be willing.to speak with:
d by the Division of Criminal Investigation,

dispose.of evidence.assodiated.. ... . .. .

DAVID, but also becatise they feared him.

her If shie recalled whather anyone
Hy asked: ENREER 50Ut & niecs
ther than in &a-cemetery. (This

interview.) ¢ couldrecall v fartim i

an incident. Due to ASIREEER L) ¢+ 4.,
" .

, agreed to

On §-23-04, RA DeVaney and Your Affiant interviewed DAVID LYKKEN., Duiing:that

interview, LYKKEN stated that he ‘casually knew' PAMELA JACKSON and went to
Beresford high school with CHERYL MILLER, LYKKEN initially stated that hs did naot
recall what year PAMELA and CHERYL disappeared but later stated that he recalled
seeing CHERYL get off the school bus at her residence south of Alcester affer school
the night of the keg party. LYKKEN alsc stated that he remermbered that CHERYL did
nat ride the bus to school the following Monday. LYKKEN stated that he had never
spoken with PAMELA but that PAMELA attended a Lutheran church that shared a
R

minister with his church,:




-

" . LYKKEN:denied having any knowlsdge of what happened to PAMELA and CHERYL, i
Your Affiant informed LYKKEN that a search wairanit was going to be executed onvthe

LYKKEN farm the following: day. LYKKEN stated that should investigators find anything : i
on the LYKKEN farm, he ‘had nothing to do with It’ .

On 8-24-04, a search warrant was executed on the LYKKEN farm innorthern Union ey b
County. Priorto requesting and executing the search warrant, GENSRRR Fad informed '
RA DeVaney and Affiant that the pit where the car had been buried was adjacent to the Vienmibly, -
fence south of the main house. The house described by: R Va5 the primary V1 &TlMEL
residence of the LYKKEN family in 1971. No vehicle waslocated during this searéh.

. HeNWte  lermibe

On 9-17-04, Dr. g interviewsd G WSEENR rosiotcd the information-
she had previously given to RA DeVaney-and |. (Y Hethe é‘as-d_istraught-during =
her conversation with Dr. NGRIBRE o5 she had when she had been previcusiy '
inferviewed. In each instance, i ecome increasingly distressed when
she recalled seeing the Stiidebaker and'in herrecollections -Ihvolging the digding of the : -
pit by her father and brothers, . e _ | .

/~ After Dr. SSRGS initial intervie h s . he expiair_led'toyourAfﬁamf L

believed tho SRS s rocollections of the events detailed here were 'real’ memaries / QA

Aneiie considered: {0 be credible) Dr. e made arrangements With~
s Rapid City offics the week of 9-27-04,

When Dr. smmeses o1 (S0 o1 on 0.27.04 ',V 8. and Dr. Vs
teviewed the information previously glven by R ihen concentrated on the Ul
Bndety \was experioncing. After discussing WSS emotional disvess V/ el
: 0t specific defails with.Dr. SUSSmm itwas. .. . ...

Ot 10-21-04, Dr. (inysiiagit inferviewed EESNIRER 7t the Vermillion Palice Dep
During the interview, Dr. RN sod age or date regression to aliow ERESEEE
more clearly recall particular events from 1971, Priorto the interview, | provided Dr.
R with & writfen summary: of the investigation into the disappearance of _
PAMELA JACKSON and CHERYL MILLER. Dr. SEgsE o rid @il were |
only people present during the sesslon and the session was video-taped in its entlrety.

The following is a summary of the information provided: by E. ion1r By ‘ .

e '

____ ryéeaﬂe.d..tﬁeit- she was standing next to a car that was parked hear the gas
barrels on the LYKKEN family farm. Inside the car, she could see CHERYL MILLER
and PAMELA JACKSON. [t recalled that she had been in the machine shed
cleaning when she heard a loud neise like a gun shot. COIRERERN... o1t the machine shed
and walked in the direction of the noise. WS stated that she was standing on the
driver's side of the car just back from the driver's.door. WHEEEEER. furned from the. car
and was confronted by DAVID LYKKEN. DAVID put his hands around her neck and
choked her until she: lost consclousness. When TSEEERREY avioks, KERWYN LYKKEN ' Co-



-

B

1 o

'wﬁ)ntinued by stating that -s_he_-retu;r@_ gt

. thatthe car PAMELA and CHERYL were,

After the session, §

was standing dver her, & E"t-lnght that the car and the girls had been moved by

' the time she regained consciousness. SIEEEES recalled that this incident cécurred.

during daylight. VICH T,

_ tatir M and remained there fora
peried of time, While in the house, GEEEINRY recalled overnearing a conversation
between ISSAC LYKKEN, KERWYN LYKKEN, MERLE LYKKEN, and DAVID LYKKEN,
The conversation took place while all the LYKKEN menwere in an enclosed porch i
the main residence. During that conversation, DAVID LYKKEN stated, ‘we gotla take
care-of it’ and ‘we:gotia taks care of this’. This conversation took place just prior doing
the evening chores, ' '

Mﬁ%ﬁ“&ﬁ that at some point after Ry v hi

hile wafking outside, she.
sess a large wheelbarrow covered with a tarp. NERENER ullad back the tarp and saw
the bodies of PAMELA JACKSON and CHERYL MILLER. , . siated that some
point, the wheetbarrow was iy close proximity:ta the barn,

! Exton
Dr“askedwﬁ% A i
MERERR Statcd.-that the EERED were, 5
was getling the iractor and grinder. VWhon i Y
CHERYL were, she stated %i ig 'ﬁywere ‘gone’, I Wa's very upset and was
erying. Dr. askad' } about the whersabouts of the gitls several times
and continued 1o get the same response, ‘they’re gong', When Dr. R s ke
that question again, 4§ stated that PAMELA and CHERYL were-in the faed.

Ihmds it |
Prior to the end of the inte‘wiew,.-%%}?s%ﬁed that she now understood why __ (/1 ¢rrimibte
PAMELA and CHERYL wers not in the car when it was. buried. ' e iien stated
dnwas buried. In the.area.she had. previously
. J. Y. described the pit as being north.of the fence line that separated
the fieid from the farm yard. Your Affiant later leamed that the fence line was moved
after WERERNEN [oft the 1 YKKEN farm In 1973,
VIEAWEY d ‘
b retained memories of the events she described to Dr,

RN /o1 doing at that time.
rthe-batn and that WSS
ag asked where PAMELA and

On 10-22-04, Detective Mike Bucholz informed Your Affiant that he had been contacted
by BONNIE POJUNOS. Ms. POJUNOS was the secretary to former Union County
Sheriff ED EKREN. Sheriff EKREN was Union County Sheriff in 1971, ‘Ms, POJUNOS
told: Detective Buchoiz that she. had information: about the LYKKEN family and Sheriff
EKREN'S actions in 1871, _ ' '

On 10-19-04, Your Affiant interviewed Ms. POJUNOS. Ms. POJUNOS stated that
when Shariff EKREN learned of the disappearance of PAMELA JACKSON and
CHERYL MILLER, he began to drive gavel roads In Union County looking for the car
the girls had been driving. Actording to Ms. POJUNOS,; within 2 or 3 days Sheriff
EKREN went {0 the LYKKEN farm arid confronted ISSAC LYKKEN. Ms. POJUNOS
stated that Sherff EKREN told her that ISSAC LYKKEN and-one of hls sons were very
nervous and anxious when questioned. Sheriff EKREN also told her that while he was
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XH%@‘! JACKSON, PAMEL

gy

Pat the LYKKEN'S, he saw a large square or rectangular area in the cow yard that was
darker then the rest of the yard. Sheriff EKREN continued by stafing that as he was
watching the catfle, he saw that thsir footing was solid in-areas other then the. onehe
notice but when the catile stépped on the darker area, ‘they sunk to their kneeg', Ms.
FOJUNOS stated that Sheriff EKREN accused the LYKKENS of being involved in the
disappearance of PAMELA and CHERYL and that he werit to‘the farm ‘several fimes’ 1o
confront them, Ms. POJUNOS stated that Sherlff EKREN told her that he didn't have
enough probable cause for a-search warrant and that he was afraid that [ISSAC
LYKKEN wolild sue tiie county if he continted-to. investigate them, s, POJUNOS also
said that Sheriff EKREN was concerned for his safety and hers, Sheriff EKREN
instructed her to ignore 1ISSAC LYKKEN should he come to the sheriff's office to
complain. Ms. POJUNOS stated that Sheriff EKREN. kept his investigative field notes.
and mileage in black notebooks, When Ms. POJUNOS learned that a search warrant
had been executed at the LYKKEN farm, she assumed that Sheriff EKREN'S journals
had been located used in the investigation. On 11-5-04, Agent Troy Boone located
Sherlff EKREN'S mileage journals; however, his investigative journals have not been.
located, Sheriff EKREN died ih 1974,

. On 11-10-04 G
was tape recordse:

s Interview was not a hypnosis session. Your Affiant watched
the interview on a video monitor in an adjoining room at the Vermillion Police
Depariment. Prior to the interview, your Affiant provided Dr. QMR with 2 list of
questions designed to-elicit more detail then ﬂ:had provided:in the previous
interviews. VAT iy

ﬂ-’s_a‘ted that she was in the m‘a‘chine-sh;ief’cﬁ\%enf He was startled by a foud
naise’ that she thought was a gun shot. CHREIRN. et the machine shad and walkedin

garage and a gas-barrel. It was there that she first sawthe car with PAMELA and

CHERYL, As she was looking at the car, she turned snid saw DAVID LYKKEN standing

with a leng-gun’ i his right hand. DAVID approached herand began to choke her.
e ). SR, stated that she lost consciousnesg and when she awoke, KERWYN LYKKEN
v was standing.over her and the carwas no longer by the gas barrel,

hms then asked to describe the clothing worn by PAMELA and CHERYL,
W AR, stzted that when she saw PAMELA and CHERYL in‘the car, CHERYL’S hair _
N E% was ‘down’ and described CHERYL'S hair gs:long and blonde, wasay then stated

- that CHERYL'S shirthad a white collar buil . was notable to describe the rest
of CHERYL'S shirt. IR then stated that PAMELA was not wearing her glasses
‘and that PAMELA'S eyes were closed. Sisseh ‘4 (\fty at PAMELA was wearing a
A——4aTk colored shitt thatwas red with-stripes, (Your Affiant interviewed ADELE

_ MELA'S mother at the onset of this investigation. During that interview,

Mrs. JACKSON stated that CHERYL and PAMELA were both wearing white blouses
the night they disappeared. According-to Mrs, JACKSON, CHERYL was weafing an
‘old sweat shirt’ as a 'wrap’ and PAMELA ‘had her Dad’s heavy, red, plaid flannel shirt’,
Additionally, the description of the clothing worn by the girls was added to a letter sent:

the clothing wom by PAMELA and CHERYL has not been made. public.)

11

-the direction she belisved ihe nojse originated.. She walked.to.an. area. near.g small. .. :

to the Atlorney General's Office in 1971, To your Affiants knowledge, & description of

'

was again interviewed by Dr. SRS, This iiterview 4.5,

pyeni By
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- stated that the coler of ihe car PAMELA and CHERY!L. were In was tan or

- )  described the car as about the size of a Vclkswagen station wagon
ihe LYKKEN once owned 'but rounder and wider’.

grt e
. 'A\')ID LYKKEN, she returned to @i
{ ‘erheard the conversahon betwaen

- scovered atarp covered wheelbarrow hext fo
the rear basement. door to thelr res;dence When she lifted the tarp she saw the stil
clothed bodies of PAMELA and CHERYL. ¢ stated: that PAMELA and
CHERYL. were dead. @ w,_ﬁmdescribed the wheelbatrow as belng very large and

unpainted.
V ¥
M‘J{ecaiis seein 'H’ng\uheafbarmw later that same day riext to the barn.
According fo , the wheelbarrow was not covered and the bodies were gone.
-saw the whaeibarrow itwas. after chores had been compteted and

c e Whe :
Uiﬂd’l’g: after sunset. - ¢

Vﬁﬁ m g,;g \r[ﬂa"““”
then stated ti)at/she walked to the feeding trough where the ground feed had
been placed,,m deserihed | “f éged as being red colored and containing. pieces
U]"W’ —~afdatk colored material, stalted that the feed did not look like the feed that
43‘11 they normally fad. 4 B doscribed the feed grinder as a farge gray grinder with a
large circular holcimg tank. R stated that lid to the tank had to be removed in
order to fill the tank with-grain, 4 o8 further described the grinderiank as being

galvanzzed metal.
ieod el e

\e-Saw SRR, 1SSAC LYKKEN digging a pit.
_ “described the pit-as being cutinio a side hill
recalled standing at the: edge of the pit and looking

and bemg very daep S
down at the top of the car.

car iR saw was the same car that PAMELA and:
CHERYL had bgen in the prevnous ! y I ‘_stated that all of the windows in the

car were gone. \!

Your Afflant showed SBveral enlarged aerial photographs of the LYKKEN vl )

farm. The photographs were taken in July 2004, When RIEREN156K5d af the !

photographs, she stated that the fence line she had used as.a. reference. cint in earl;er

Interviews was not the fence line representsd In the photographs. 4 - '
he fencel:ne she had refared to before was much further south then the: current ferice
o placed a'large circle on the photogiaph indicating the location of the pit.
Wﬁﬁﬂ (n prewous mterwews“stated that the pit was norih of the fence line. ‘During

the execution of the prévious search warrant, the area north of the current fence line 4

/ was excavated. Noevidence was located during that excavation:). s Gontinued ~ V- et Bl

to describe the location and. condition of the car by stating that the pit was deeper-on
‘ the north end-or up hill side and that the car had been pisce in the pit with the front
Vi (}f_IWF facing north. , ,
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e stated that she recalls that these events took place over a weeksnd. S 1/ ¢riin kb
§ ’ explained that weekend (il on-the farm were diffsrant then weekday] ' '

and she remembers that the I she was doing at that time were §SEESR that wou d

have been done-on a weskend.

The Social Security Administration has. confirmed to your Affiant that the Soclai ‘Security
‘numpers belonging to PAMELA JACKSON and CHERYL MILLER have not been used
since May of 1971, ‘

DAVID LYKKEN js currently senving a 225 yedr term in.the Sauth akota State
Penitentiary for kidnapping and raping i i |

Your Affiant requests that the following summary of the above information be
considered:
1.

E_N stated that he w tnessed CHERYL MILLER get off the’ School
‘ vy before she disappearad and he further stated that *she didn't get
“onthe bus the following Monday.

/ KEN stated initialfy, t’hat he didn't know what year PAMELA
CHERYL MILLER di

B when he was

'15 or 16 years of. age (1969 or 1970)

 DAVID and KERWYN LYKKEN attended ‘all the keg parties’ held in close . . .

" proximity o the LYKKEN family farm around the time PAMELA JACKSON and

CHERYL MILLER disappeared.
CHERYL MILLER and PAMELA JACKSON were planning.on atteniding a *keg
party' at the MOLLET farm according. to Mr. JACKSON, PAMELA’S father,

8. According to JACKSON'S. father, CHERYL picked up PAMELA in the tan
Studebaker Lark on the evening of their disappsarante, The girls were seen
later that avening driving the Studebaker in the Garyowen parking lot, then
followed their friends driving niorth on old Highway 77. They were last seen

_ making a left turn off of the highway.

9, No ong interviewed recalled seeing PAMELA JACKSON or CHERYL MILLER &t
the keg party the night of 5-29-71,

10.The gravel pit described as the MOLLET farm is focated approximatsly 5 miles.
south of the LYKKEN family farm,

11. VICTOR HANSEN reported to the Ciay County Shenﬂ"s Offlce that he Qverheard

é..m.m:%:w

~

ihat he wanteci to. take plctures of her
12, During that telephong call, DAVID talked about injuring PAMELA’S hand.
13. OSCAR JACKSON remembers that PAMELA hadiinjured her.hand shertly
before she- dfsappeared )

i3




v cnmbp
14, ‘~ recalis seelng a ‘light brown or tan’ Studebaker Lark parked at the:
LYKKEN familly farin prior {o.leaving the farm in 1973,
15. Aceording to the Studebaker was ina locatson that would nbt
‘have been visible from the foad.

11 ) 16. E—— stated that the tan Studebaker Latk was only at the LYKKEN farm
Vil e fora_shor_{ griod of time,

17 R had notseen the Studebaker prior to or after that day.

i m recalls seeing CHERYL MILLER draped over the steering wheel
yiet U\U“ ¥5f the vehicle and PAMELA JACKSON lying with her head resfing aigainst the
front passenger window.

" described dothing worn by PAMELA JACKSON and CHERYL
M!LLER
) L 20.1 'description of the clothing-matches the description provided by
VU ADELE JACKSON. Rl
21. DAVID LYKKEN told: that he was angry with his parents
because of ‘some girl that is buried on the family famm’,
i 22. _saw bodies of PAMELA JACKSON and CHERYL MILLER in a
\l Qﬂ tarp covered unpainted large wheelbarrow on the LYKKEN fafm.
L WW\ 23 IR 1ocalls that the wheslbaricw is Jater situated next to the barn and :
Ik Bl the feed grinder and that the bodies of PAMELA JACKSON and CHERYL
MILLER are not longerin the wheelbarrow.,
vl (‘ﬂT/“’L 24 \EEIEREEERe remermbers that the consistency of the ground feed she-saw that
¥
W)t
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night was riot the same as feed ground on-other oceasions.
25 UEERNNR. describes the feed as being reddish and containing pieces of dark
colored. material.

- . provided information: identifying the current fence line located.
south. of the farm residence as being different from the location of the fence line

28. The Social Security Administration confirmed that the social secunty numbers for
PAMELA JACKSON and CHERYL MILLER have not baen used since May of
1971,

To that end, your Affiant believes there is probable cause to search, and reguestsa
warrant in order fo search forthe 1960 Studebaker Lark buried on the farm proper, the
gray galvamzed’ feed grinder, and a farge unpainted wheelbairow also described by

Vienin By

The location and description of the: pmperty to be-searched was researched and
identified by Agent Troy Boone of the South Dakota Division of Criminal Investigation,
wha has 13 years of experience as a law enforcement officer. Agent Boone found the
fo![owmg properties were either owned leased or rented by ISAAG LYKKEN and his
family in. 1971, .

The LYKKEN family farm located in Section 22 and Section 27 of Emmet Township In
Union County, South'Dakota and described as: _

14
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Mhe NE1/4 NW1/4; Section. 27 Emmet Township, Union County.
The SW1/4 SE1/4, and the E 1/2 S8W1/4; Section 22 Emmet Township, Union Colinty.

Your Affiant has personally viewed the out builcimgs and property fisted and knows
them to be the property of the ISAAC LYKKEN family,

Addlitionally, your Affiant-requests that law enforcement be allowed to search the
LYKKEN property with equiptnent sueh ds a magnetometer, ground penetrating radar,
and/ar FLIR (Forward Looking Infrared) imaging system if needed, and excavate any
probable burial sites identified. Your Affiant further requasts that the wairant permits
your Affiant and law enforcement to-search for and seize the following:

The bodies or any remains of PAMELA JACKSON and CHERYL MILLER.

A 1960 Studsbaker Lark, Serial Number 602337, South Dakota Licenss 18-
3994, or any parts or pleces from that vehicle,
Agray“galvanized’ top loading feed grinder.
A }arge unpamted wheaibarrcsw

B N

4
S
KT

Basad upon the above, your Affiant belisves thatthere is probable cause that evidence
of the crimes of k:dnapping and/or murder of PAMELA JACKSON and CHERYL
MJLLER may be- found on orin the property described herein,

o ngnature of Aﬁlani o .
(Off‘cla! T!t[e)

Subscribed to and bafora. ma,.in my presshee thi's‘,j%'ay’ of Névem_ber 2004,

= _:(Clrcmt Caun Judge) (‘mm’s@a
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The Death of Pamela Jackson
And Cheryl Miller

STATE OF SOUTH DAKOTA ) ~ IN CIRCUIT COURT
) MAGISTRATE DIVISION
UNION COUNTY ) FIRST JUDIGIAL CIRCUIT
STATE OF SOUTH DAKOTA, ) o7~ 0l .
Plaintiff, ) i _ .
, ) AFEIDAVIT IN SUPPORT OF .
V. ) REQUEST FOR’
o ) SEARCH WARRANT
DAVID LEE LYRKEN )
DOB: 7-24-54 )
; i
Defendani(s), )]
, _ : )
In the Matter of )
)
)
)

The undemlgned belng duly sworn upon: oath respectiully requests a Search Warrant:
to be isstied for the following property (describe wfth particularity):

1. A:blble-cﬂnta;imng the hair of PAMELA JACKSON and CHERYL MILLER or offier
victims connected to DAVID LEE L.YKKEN.

2. Recsipts; writings, journals, notations, letters, or other documentation
contemporarneous to the disappearance of PAMELA JACKSON and CHERYL
MILLER and/or éstablishing a chrenology of events of actions relative to this
investigation.

The undetsigned respectfully requests that the Ssarch Warrant be issued to permita
search of the following property and premises for the above:described property:

The ESTHER LYKKEN, KERWYN LYKKEN, and MERLE (MARIE) LYKKEN residences
located in Saection 27 of Emmet Township in Union County, South Dakota.

The undersigned requests a Search Warrant to be issuad because the'
above described property is:

(PLACE INITIALS IN THE APPROPRIATE BLANK)
MWB Property that.constit‘utes'evidance-of .the commission of a criminal offense; - =

Gontraband, the fruits of cnme, or thmgs otherwise-criminally possessed;

_..Praperty designed or Intended for use‘in, or which I or has'been used as the.
means of, committing & criminal offense.
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The undersigned further requests:
(PLACE INITIALS IN THE APPROP RIATE BLANK)
. Execution of Search Warran} at night pursuant to 23A-35-4;
e _That e nictice be: given prior to-the execution of the Search Warrant
—Authorlzation to serve the Search Warrant on: Sunday;
Execution of the Search Warraﬁt during the daytime.

Mlchael Braley, hereln descnbed as Affiant; first: duly Sworf upon oath deposesand

-Investlgatlon Off‘ce of the Attomey Ganeral State of South: Dakota Affiant has been a

law enforcement officer and investigator for more then 30 years, has held the position

of Special: Agent with the South Dakota DCH since August 1997, and Is currently a

certified law enforcemenit officer In the state of South Dakota. Afflant has actively besn
involved in numerous sexual assault, homicide, and sexual homicide investigations
throughout the course of his career, Affiant has attended a variety of advanced
tiornicide, forensic death Investigation, and behavioral analysls tralnings-and logged
copious hours of independent examination of literatlire dedicated to comprehending
perpetrators that commit murder. Affiant has written and executed search warrants
associated with many of those investigations,

On May 29, 1971, PAMELA (PAM) ANN JACKSON, age 17, and CHERYL (SHERRI}
KAY MILLER, dge 17, vanished. PAMELA JACKSON was a junior-at Vermillion:High
School and was: employad at the Dakota Hospital in Vermillien, SD, CHERYL MILLER
had been a junior at Vermillion High School but had recently quit school, CHERYL was
alse employed at Dakota Hospital, The night of their disappearance PAMELA informed
her parents that she and GHERYL planned on-attending a party at the MOLLET farm,
Ajter teaving the JACKSON residence, PAMELA and CHERYL visited CHERYL'S
grandmother (Pear! Jensen) in the Dakota Hospital untll approximately. 9:30 PM. (This.
mformatton was venfed by hospltal persannel JACKSON'S parents and Peari

Studebaker Lark W|th Saufh Dakota I:cense 19-3994 (Serial Nunber 60\/2337)

According to NICK JENSEN, CHERYL'S grandfather, the Studebaker would use a quart

of oil every 25050 mifes and was not mechanically sound.

PAT GALE STEVE: GLASS and MARK LOGTERMAN were waiting in tha parking lot

- of the-Garyowen church for other individuals that were planning on attend;ng akeg

party at a-gravel pit several miles north of Garyowen (Section 5 of Emmet Township, ~
Union Courity). While the: above individuals were waiting thers, CHERYL and PAMELA
drove Into the parking lot. According to GLASS,; PAT GALE (now deceased)
appraoached the car, spoke with CHERYL and gave thie girls directions to-the keg party.
As GALE, GLASS, and LOGTERMAN left the parking lot, CHERYL and PAMELA
fo!lowed them. When the boys reached the tum to the gravel pit they mistakenly



continued to drive north, When they turned the vehicle around and drove south, they
no-longer saw the headlights from the girls' car.

. KEN MOLLET and MARY KAYE LARSON (MOLLET) were seniors at Vermilifon High
School. According to MARY KAYE, she and KEN were in KEN'S:car and were also
going to the keg party at the gravel pit. MARY KAYE recalls that they were direcily

. behind CHERYL and PAMELA. When CHERYL and PAMELA got to the intersection,

they turned leff (west) rather then turaing right (east) where the gravel pit was logated.

MARY KAYE remembers she and KEN laughing about the wrong turn the girls had
made, KEN MOLLET'S family owned and rented farm ground adjacent to the gravel
pit. During that {ime the.gravel pit was often referred to as ‘the MOLLET farm".

None of the individuals listed saw CHERYL or PAMELA at the party and rio one has
seen them or the 1960 Studebaker Lark since that night. According to the initial reports
+ and information provided by JACKSON'S parents, PAMELA JACKSON was wearing a
Timex walch, a Vermiliion High School Graduation fing (VHS-1972), dark or black
rimmed glasses, a white' blouse, and a heavy red flannel shirt, CHERYL MILLER was .
wear_ihﬁfﬁa' white blouse, a heavy sweat shirt, and carrying a frangistor radio and a-purse
the night they disappsared. : -

The Clay County Sheriff's Office was contacted by OSCAR and ADELE JACKSON
when PAMELA:dldn't return home the following afternoon. Litile:information surfaced
regarding the actions of PAMELA JACKSON and CHERYL. MILLER on the night they
disappeared. In duly of 1971, Mrs. JACKSON wrote a letter {o the Attarney General of
South Dakota requesting assistance with the investigation. An.agent from the South
Dakota Division of Criminal Investigation was-assigned and a ‘Wanted for Juvenile
Delinquency’ teletype contalning a description of the Studsbaker-and the girls was sent
to local and national law enforcement agencies. Nelther the Studebaker nor PAMELA

or CHERYL has ever been located.

On June 14, 1871, VICTOR HANSEN, a neighbor of the JACKSON'S werit to the Clay
County Sheriff's Office and reported that prior o the disappearance of PAMELA and
CHERYL, he overheard a ‘party line’ telephone conversation.between ‘Pam and amale
by the-name of DAVID". During the ¢onversation PAMELA and DAVID discuss having a
hangover and an incident where DAVID had slammed a.car door onn PAMELA’S hand.
DAVID also stated that he wished he had had a camera so that he could take pictures
of PAMELA. Thereport-also Indicates that HANSEN believed that ‘DAVID’ was
currently or hiad been & student at the University of South-Dakota, Vermillion. The
original report ison file with the Clay County Sheriff's Office. (Your Affiant has nof bean.
- able tolocate VICTOR HANSEN; howaver, the typed dispatch report was located in the
original case file.) _ '
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o repeatedly assauited and raped her LYKKEN would. s 'gngle her and threaten fo Kill

lowing §f , LYKKEN cornered her in SRS parking lot and viciously
attacked her while: her children watched. During the investigation Detective Ray yierim gy
Hoffman fearned that LYKKEN: ook &ggieh sexually explicit photographs of '
while they were togethar. LYKKEN and § ad a relationship which was ended
R prior to being attacked by LYKKEN Vicrih fh

While mvesligaﬁng the rape of ” De’cectlva Hoffman of the Vemillion Police
Department identified and located additional women-that had been raped, assaulted,
kidnapped, and threatened by DAVID LYKKEN. The followihg summarles were taken
from Detective Hoffman's case files, investigative notes,-and provided directly by -

Detective Hoffman (VPD, retired o .

( )_ Vicamadz et
In 1977 DAV!DL ——— IR, - single mother, at
the RSN S : - .father a minister, encouraged’

herfo mamy L’YKKEN-aﬁer knowlﬂg h|m for only a short tims, LYKKEN:and .
¢ SRR were married for approximately 4 mionths, During their marriage, LYKKEN

o Ieft LYKKEN She moved
to her parent's residence LYKKEN carne _ ; '
herto retum home S ARG

In.the summer of 1982, DAVID LYKKEN strangled and raped:
. 8D when she met

W was working as a W
LYKKEN. LYKKEN and & f ?&ﬁ?@ !mately 3 months. LYKKEN
physfcaﬁy and-sexually gblsec W When s%: attempted to end the refationship.
LYKKEN broke Into: ‘ ‘Fesidence and raped. her aﬁr he learned that -
¥had dated ancther man. This occurred after had ended har :
relationship with LYKKEN. LYKKEN.threatened to kil her.and her parentsifshe
réporied any of the incidents:to law enfo:*cernent LYKKEN confinued to stalk her even
when she maoved out of state.

I January of 1983, DAVID LYKKEN kldnappad' S R

parking lot of the South Dakota Barber. %Iiegﬁ i? SIOUX Falls, SD, drove her to a rural

area, and raped her. LYKKEN and had dated for approximately 3 months: Wienm
prior to-this incident. The relationship was ended by rprior (o the rape In ' aﬂ{}
January 1983. ‘LYKKEN was arrestad; however, charges were dismissed when 3.
u_u out of faar of retribution, hm;ted her cooperation with faw enfarcement, 1n.
February of 1983, LYKKEN broke info an-apartment occupied by /R < _
80, LYKKEN repeatedly raped her, threéatened to kil ‘her son, blockaded the door and ,_wﬁ w gq
attempted to kill her by strangling her with a belt and his hands. i _ e v i
to-call law enforcement whien LYKKEN went to the kitchen to get a knife. LYKKEN was
‘charged and pled guilty to burglary as & result of this incident, He recelved a 10 year
suspended sentence and was: court~ordered info:a “Teen Challenge. Pragram "

Viciim 45,
,iln March of 1986,:DAVID LYKKEN stalked and rape in ﬁp
STRREERG. | YKKEN met! PRNER® . & ‘Singles Christian Conference’ in
Jariuary of 1986. LYKKEN befrlended gar}d attempted to have a

ﬁte
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fnay be DAVID LYKKEN, who would have been approximately 16 years old in 1971,
Detective Hoffman learmed that LYKKEN'S: family farm was a short distance from the.
{ocation where PAMELA and CHERYL were last seen.. Detective Hoffman made:a faw

‘and missing person cases In South Dakota. One.ofthe cases evaluated by this unit

relationship with her, .LYKKEN was participating in the court.ordered ‘Teen Challenge
Program iri . When LYKKEN'S behavior became too bizarre, 4. 2] C11# mils

contacted Teen Challenge and raquested that he be sent to Colorado. .
: _ i March of 1986,
o Idenge and started ‘ranting
""" : R loved him. LYKKEN
hrew her :nto the wafls threw: h to the-Tloor, strangled her,

and raped her. LYKKEN: threatened to kill herand her children if she re ortad the

incident, (Your Affiant has not been able to contact: vl v s
informatmn regardmg" PRI - her victimization by LYKKEN was taken from
’ _ EER R (oot -dated GNP and signed by Sergeant Mark

Majoros) o

DAVID LYKKEN'S parents, ISAAC {IKEyand ESTHER LYKKEN, have interceded on
his behalf on more than one oecasion. When LYKKEN divorced GRERR 1/] -7 417

' @8 his parents attempted to persuade: thata
: them (the LYKKENS) fock bad' in the eyes of their neighbors, Vicrndz
When LYKKEN was arrested for raping _ In 1988, his Ut rrm =/
parents again interceded and initially convinced MRS ‘o riot follaw through with :
her complaint, Tha LYKKENS similarly attempted to convilice? ot
charges against DAVID'LYKKEN after he raped her in 1990. Ul erim Jﬁ{

While investigating LYKKEN and attempting to locate former wctams Defective Hoffman
recalled a dispatch report from 1971 concerning the disappearance of PAMELA

JACKSON and CHERYL MILLER. Detective Hoffman had reviewed the case file and
made sporadic inquiriés about their disappearance prior to the rape of (SERIRESR. |/| 1!
Detective Hoffman located the report from VICTOR HANSEN that documented: the
conversation that took place between PAM and ‘DAVID' and mentioned the staternent

from DAVID requesting to-photograph PAM. Detective Hoffman thought that ‘DAVID!

limited inquires, but no additional investigalive effort was made at:that fime.

In- May 2004, the South Daketa Division of Crlmmal Investigation developad and
initiated a ‘Cold Case Unit" deslgned fo identify and investigate unresolved homicides

was the disappearance of PAMELA JACKSON and CHERYL MILLER, Affiantand DC!
Reserve Agent Fred DeVaney (a former DCI Agent for 25 years with extensive

~experlence in hoticide, Kidnapping and sexual assault mvestigat[ons) drove to.

Vermilfion and met with Detectives Lowelt Oswaid and Crystal Brady. Detectives
Oswald and Brady had reviewed the.case files that detailed the disappearance of
PAMELA and CHERYL and the arrest of LYKKEN in 1990. Reserve Agent (RA)
DeVaney and Affiant requested and received the: Investigative case files for review.’
After reading the collected materl Affiant cantacted and intemewed the m.. ority of
the wctzms mcluding- ' : SRR & o

-pUrse— Vi £Hm HY



many cccasions and frequ_ tly pointed-one of his Tather's
her to do as he wished. MERLE LYKKEN dled:in the mid 1990's.

, Yaring tha dr:ve,D )
'_ned torapa her.  believes this appened when she was. In the 8" ar o™

-~ rofused to drive for DAVID after that incldent. m?éo stateg Ve
at she and DAVID knew PAMELA JACKSON through their affillation with the URER
Church.

Vit mie
‘described DAVID LYKKEN as a person with limited sociaf skills that would

‘run around” with:his clder brother KERWYN becatise he had no frerids. SERmmms |1(7im i
further stated that DAVID and KERWYN would 'go to all the keg parties’ during their
‘high school years, also statpd that DAVID seldom worked, was frequently:in
trouble; and was fin _ncually supported by his parénts during difficult times. )
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currently

b |y th -were gttending a " class at'the Umversify of

South Dakcta in 199{} : was separated from her husband and going through-

* divoree and child custody hearings when they mef. TSIESRER dated LYKKEN and had
a consensuyal sexual reiailonsth thh hlm Wl qtin|

At this point, your Afflant asked why LYKKEN'S paretits continually assisted
him-when he got into:trouble. mstateq,}pﬁ;‘ LYKKEN was very-hostile.and
angry towards his parents. | asked KRR sha knew the reasonfor the hosfilty
and anger.- WENEEREN stated that LYKKEN never fuliy explamed the sntuation but ihat lt

ad ‘something
by ‘some girl" an
a niece ora sister that was
who the ‘g’ was after that statement Pnor to aski
relationship with his parents; |'had not informad W it the B _
investigated or the disappsarance of PAMELA and CHERYL.. G , recalied fhat
the conversation with DAVID LYKKEN took place while they were drivinglon ‘Old Hwy
77" in the area of the LYKKEN famlly farm. vierrm

_scnbe the-_ srtuation or

Vit mdy
Y Crip gy

SECOND INTERVIEW WITH | : , Ciﬁ Wl «ﬁ:ﬁ
' D‘g aney and your. Afﬁant again interviewed V. |/ ICsﬂ g J;P
_____ “$tated that shortly after leaving the last

mtewiaw she- remembared séeirig a car @ fittle: bigger the % folkswagen station -
. wagon parked next to the gas tanks at the farm’. scribed the caras.being

_ % Yight brown or tan, rounded in-the back, and havmg a big steering wheel. Reserve ‘ =
UIW g nt BeVaney showe_ 4 SENEIEER. photographs of 1980 Studebakers of different
' _ d the photographs and pointed fo the Studebaker Lark. Wi
() (L‘ﬁ H/!ﬂf/m stated that the$ Stlidebaker Lark was the vehicle she had seen at the farm. 3.

‘. further stated thit she was unsure of the exact time of year but recalled that it

Vitarhe #(w was warm weather arid leaves were on the trees: adjacent to the car.. also

Vieaindy

. )
Oh. August 10, 2004, Reserve Age
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- Prior to ending the interview with 1§

Bt el
recalled that the vehicle we€ parked next to-a: gj_ara'ge--and could not have been-seen
fromy the road. - does not recall eemg the vehicle prior to that day or anytime. .

after the vehicle was movad. 'would have been approximately at
the time of the disappearance of PANMELA JACKSON and GHERYL MILLER in 1971,

v

T ou!d have heiped disposa of evidence assotiated’
wlth the erme pnmarsly to protect DAVID _but also because they feared him.

B, | asked her If she recalled whether anyone

Wi Crpm e

had ever been buried on the: famaiy farm. | speclﬁcaily ‘asked " about a niece
or-a sister that may have been burled on the farm rather than in a cemetery. (This
information was provided by -In an eatrlier inferview.) _, could recall

-no such Incident er any conv réétiong ;elated to such an incident. U (;mm\,;;(,

casually knew PAMELA JACKSGN and went to Beresford high scheal wath CHERYL
MILLER. LYKKEN initially-stated that he-did not recall what year PAMELA and
CHERYL disappeared but later stated thal he recalled seeing CHERYL get off the
school bus at her residerice south of Alcester after school the night of the keg party.
LYKKEN also stated that he remembered that CHERYL. did not ride the bus to schoo!
the following Monday. LYKKEN stated that he had never spoken with PAMELA but that
PAMELA attended a Lutheran church that shared:a minister with-his church, SRRES

LYKKEN denied having any knawledge of what happened to PAMELA and GHERYL.
Your Afflant informed LYKKEN that a search: warrant was going to be executed oh the
LYKKEN farm the following day. LYKKEN stated that should investigators find anything
on the LYKKEN farm, he *had nothing to dowith It'.

On August 24, 2004, a search warfant was executed on the LYKKEN farm in. northern
Unlon County. Prior fo requesting and executing the search warrant, 2 CWWJJ#
informed RA DeVaney and Affiant that the pit where the car had been buried was _
adjacent to the fence south of the- malh house. The house descfibed by SR Vis Vignim ﬂ;’v
the primary residence of the LYKKEN family in 1971. No vehicle was located during

this search.

Uit

Affiant and Detective Bucholz Interviewed KERWYN LYKKEMN shortly after the search
warrant had beeh executed. linformed KERWYN that we were investigating the

disappesrance of PAMELA JACKSON and CHERYL MILLER. KERWYN then stated
that he had visited: his brother, DAVID, gl the: penitentiary in January of 2004. During
that visit, DAVID LYKKEN told:him ihat ‘they wera trying 10.pin the death of PAM and



CHERYL .on him (DAVIDY. KERWYN also stated. that DAVID told him that-another
woman's death was being investigated and that law enforcement was trying to ‘pin’ that
death on him aswall, The conversation between KERWYN and DAVID BYKKEN tobk
place approximately filve (5) months prior to any investigativa effort on behaif of the
South Daketa Divislon of Cririnal investigation.

KERWYN LYKKEN told Affiant that he and his brother MERLE fraveled to Viermillion
and removed the contents of DAVID LYKKEN residence (a trailer house owned by IKE
LYKKEN) after DAVID'S arrest in 1990. The majority of the contents, described by
KERWYN as photographs.of pornography, were burned at'the’ LYKKEN farm,
KERWYN LYKKEN further described the photographs of women in sexually explicit
poses: In one particular photograph KERWYN stated that the female exhibited no

discernible signs of life.

‘On September 9, 2004, ESTHER LYKKEN wrote a letter to DAVID LYKKEN at the
South Baketa: State Penitentiary. In the latter, ESTHER wrrites, ‘say nothing, say
nothing. ESTHER LYKKEN further wrote, " you don’t know visifor refuse — walk-out’.

contacted by BONNIE PC}JUNOS Ms F’OJUNOS was the secretary to former Union
County Sheriff ED EKREN, Sheriff EKREN was Union Gounty Sherffin 1971, Ms.
POJUNOS told Detective Bucholz that she had Information about the LYKKEN family
and Sheriff EKREN'S actions in 1971.

that when Sheriff EKREN learned of tha dasappearance of F’AMELA JACKSON and
CHERYL MILLER, he began to drive gavel roads in Union County Jooking for the car
the girls had bean driving. According to Ms. POJUNGS, within 2 or 3.days Sherlff
EKRENwent.to the LYKKEN farm and confronted ISSACLYKKEN. Ms. POJUNOS
stated that Sheriff EKREN told her that ISSAC LYKKEN and oné of his sons were very
nervous and anxious when questioned: Sheriff EKREN also told her that while-he was
at the LYKKEN'S, he aw a large sqluare or rectangular arga in the cow yard that was
darker then the rest of thé vard. Sheriff EKREN mntinued by stating that as hie was

watching the catlle, he saw that their footing was solid i in‘areas otherthen the one he
notice but when the cattle stepped on the darker area, ‘they sunk to thelr knees’. Ms,
POJUNOS stated that Sheriff EKREN accused the LYKKENS . of belng involved in the

disappearance of PAMELA and CHERYL and that he went to the farm ‘several times' to
confront them. Ms. POJUNOS stated that Sheriff EKREN told her that he didn't have
enoligh probable cause for a search warrant and that he was afraid that ISSAC
LYKKEN would sue‘the county If he continued 16 Investigate them. Ms, POJUNCS also-
sald that Sheriff EKREN was concerned for his safety and hers. Sheriff EKREN
instructed her to ignare ISSAC LYKKEN should he come to the sheriff's office fo
complain. Ms. POJUNOS stated that Sheriff EKREN kept his investigative fisld notes
and mileage In black notebooks, When Ms, POJUNOS learned that a search warrant
had been executed at the LYKKEN farm, she assumed that Sheriff EKREN'S journals
had besn located used in the investigation. On 11-5-04, Agent Troy Boone located
Sherlff EKREN'S mileage journals. howaever, his Investigative journals have: not been.
located. Sheriff EKREN dled in 1$74



On November 16, 2004, law enforcement officers from the-Unlon and Clay County
along with officers from the Vermillion Police Department.and the South Dakota .
Division of Criminal Investigation executed a search warrant at the LYKKEN farm.
While excavating In the area adjacent the fence, south of the residence occupied by
KERWYN LYKKEN, and west of a green Quonset building, searchers located severdl

- rusted itenys.that appear fo be autormotive parts as well as 2 chrome hubcaps. Oneof
" the hubcaps appears to have been burned or subjected to a heat source.

On Fabrusry 24, 2005, Your Afflant traveled to Ft. Dodge, IA-and met with DON
CHRISTOPHERSON, CHRISTOPHERSON is:a first cousin of MARIE LYKKEN, wife of
MERLE LYKKEN. CHRISTOPHERSON fold me that his uncle, RALPH
CHRISTOPHERSON (pastor of the (RSISEEs  Ghurch), his children, and MERLE
and MARIE LYKKEN had traveled to Ft. Dodge, IA to attend the graduations of DON
CHRISTOPHERSON'S brothers, RIGHARD {from Webster City High School) and
MARVIN (from-lowa State University). The lowa State graduation ceremony was held
an Saturday, May 29, 1971. The Webster City High ‘Schooi-graduation was held on.

Sunday, May 30; 1971. After attending the graduation ceremony on May- 20%, RALPH

CHRISTOPHERSON, his sons, TIM and JOHAN, along with MERLE and MARIE
LYKKEN returned o Webster City. According:to DON CHRISTOPHERSON, all the
relatives were going'to attend the Webster City graduation‘ceremony on Sunday, May
30", and then DON, his father, and brothers were going to-drive to the SRR
Church {west of the LYKKEN farm).on Monday, May 31% (Memiorial Day) to celebrate
RALPH CHRISTOPERSON'S birthday. ' :

Early on Sunday morning (May 30™) MERLE LYKKEN received an urgent call from his
father, IKE LYKKEN. MERLE LYKKEN explained that there was an emergency atthe
farm and they (the CHRISTOPHERSONS and' LYKKENS) would have to return
immediately, RALPH CHRISTOPHERSON and his family along with MERLE and
MARIE LYKKEN left Webster City, IA shortly. after receiving the call from IKE LYKKEN.

On Monday, May 31%, DON CHRISTOPERSON, along with his father and brothers
drove to the parsonage of the SNISEESSEREN Church to celebrate RALPH. -
CHRISTOPHERSON'S birthday. After eating-dinner, IKE LYKKEN came to the
parsonage and began fo tell RALPH that 'the Sheriff’ had been to-his farm that morning
and questioned DAVID LYKKEN about the disappearance of PAMELA JACKSON and
CHERYL MILLER. DON CHRISTOPHERSON overheard IKE LYKKEN explain thet
DAVID LYKKEN had denied any invelvement in the disappearance of the girls. While
IKE LYKKNEN continued to talk with RALPH CHRISTOPHERSON, DON
CHRISTOPHERSON was talking with MERLE LYKKEN. MERLE LYKKNEN informed.
DON that when he and MARIE -arrived home, he had discovered that DAVID LYKKEN:

had used & front end toader’ to ‘half fil a new burn pit that he (MERLE) had recently:

dug ot the north side of the road and was large enough fo be the last ‘burm pit needed
for the farm. MERLE LYKKEN also informed DON CHRISTOPHERSON that DAVID

had filled in the pit late at night. Nothing was mentioned about the emargency that
caused MERLE and MARIE LYKKEN to return early from lowa,
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Affiant that he had been contacted by an Inmate that had recelved Information from
DAVID LYKKEN regarding the-disappearance of PAMELA JACKSON and CHERYL
MILLER. Your Afflant traveled to the SDSP-and metwith ALOYSIUS.BLACK CROW.
During the course of that: meeting, BLACK CROW stated that DAVID LYKKEN had
initiated conversation with him regarding the disposal of bodies. Prior to the
canversations with LYKKEN, hs (BLACK CROW) was not familiar with:any crimes
cammiitted: by LYKKEN.

BLACK CROW informed Affant that LYKKEN was beginning to. more freely discuss
crimes he had committed. BLACK CROW agreed that he would attempt to gather

-additional information from LYKKEN and would wear:a recording device should it be

necessary.

in February of 2008, | was again contacted by Captain Linneweber and informed that
BALCK CROW. had additional information regarding the disappearance-of PAMELA
JACKSON and CHERYL MILLER and that he wanted to meet with Affiant-and Agent
Boone.

On March 17, 2008, Affiant and Agent Boone fraveled to the SDSP, met with BLACK.
CROW and fi tted him with a digital recording device. BLACK CROW metwith DAVID
LYKKEN in the prison llbrary and a conversaﬁnn was recorded.. The: record:ngs
continued on March 22™, March 30", and March 31°. The fallowing is a summary of
the information provided to BLACK CROW by DAVID LYKKEN. A transcript of the
recorded conversations will be added to this affidavit as Attachment A.

Marchr 17,2006 ~ Seiected guotes from DAVID LYKKEN

- lknowthey are coming after me. They're after-my brother- (KERWYN) the guy's
going todie. I'm scared he's going to want to-clear his conscious before he dies.

- You-can say for sure what a person when they die are golng to do, Ifhe
(KERWYN), all of a sudden one day wanted to tell some, fell them the girls-are
buned under a s:dewalk somewhere and then

off and die
- 1 gotbodies out there that they realiy want to find...and really don't want to give
them up.
{BLACK CROW asks if there are a lot of bodies that authorities don’t know about),
Fargo, St. Paul, been downto Kansas, Nebraska, lowa. Been lots of different
places. Some they know about, somie they think they know about, some they
haven't-got a clue about, and 'm-frying to keep it that way.
- Fittell you about that bitch Ini Pipestone. The one that hit her head on the bumper.
That's the one | putin a barrel and buried in granny’s grave.

March 22, 20086 - Selected quotes from DAVID LYKKEN
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~ Yea, yea, | was a different kid for my age. | never imagined | could do anything like

that, that exireme. | talked them inte giving me aride. 1told them! have some
money and. booze hidden at my dad's farm. If they'd take me outthere, I'd give'
thern some money for gas, have a little booze to party on. 5o we get outthere'and |
tall Pam, ya'knew, come and helpme find this cashin the barn, ya know. She
comes inside, ya khaw, I just, ah, grabbed her and all | wanted to-do was have sex,
ya know, and ah, whoosh, just thinking about that gives me, just does something to
me. |justwanted fo have sex and she wouldn'i give me the time of day. She
thought she was better then | am. 1could teli it by the-way she talks. She's-better
then me and kiss my ass and she was goingto make sure I go to jail, you know, that
crap-girls do. Soto make along story short, 'got what 1 wanted.

{BLACK CROW .~ Geez Dave, a regular parno guy, huh. You arevery talented.) _
Thank you, T try.. | cati't even describe how mad she made me. She tried to-run
(inaudible). | put my hand around-herfucking neck (inaudible). 1look up-and Sher
Is standing there In the doorway with this stupid fook on-her face just, whoosh,
frozen you know. _ ‘

So, ah, | tell her to get back inside (inaudible). You got to-help me (inaudible) or Il
Kill-you, too. _ '

Grave (inaudible). 1t's so stupid that, they talk about | buried & whole-car. You know
Thowfucking hard it would te-to bury a car (iInaudible). Ijust burled the bodies.
(BLAGK CROW - What was the othergirl doing when all this other stuff was golng
on?) Crying, doing her best to fry and get throughi it. Started the truck and kept her
tied, kept-her for...Yea, six hours. Later went over to Minnesota. | was going to.do
her there but my chicken shit brother couldn’t handis it. '

So [ know: I gotta-get+id of her (inaudible). She said she was at paace, falking to the.
Lord. She knew she'was going to dig, what else could shesay. Ya khiow, Fwanted
to do her too but i couldn't (inaudible) | was just wore out. _

I'm going to get rid of that carwith.no one ground. (inaudible) we drove dawn
through lawa 1o Lincoln, Nebraska to a recycling junk yard | heardabout, ya know,
Northwestern Salvage or Northwestern Metals (Northwest Metals was-open for
business I May 1871. The business has since closad.) People tslf me just leave -
the car out there, They take em in-and crush them up, ya know. We banged the

wiridshield: out of it, poured (Inaudible) tags (inaudible) prove:when or where.

March 30, 2006 - Selactéd quotes from DAVID LYKKEN

Well, you're not. }could swear on my bible but:| don’t have my bible any more.

(BLACK CROW ~ { know you was fel'n me that you still got her, or.you really did-get

rid of it,) | think e (KERWYN) really got rid of it. He was just panicking. You Know

he; L.don't know he knew that | had those strands of halr in-there,.you know, so, e

saw ‘em, He knew where two of ‘em come from, Ha didn’t know where In the hell

the three or four came from. You know he just; hell, 1 kept all that stuff locked upini

a metal box that you couldn’t open with a damn axe, After I got busted and took it. | B
don’t know whiat all she took. -~ _ o '
. (BLACK CROW. .~ is that the one you got rid of?) He (KERWYN) said he bumned it

{ don’t kriow. | hope he did, but you know, he knows buthe's flakey now. He's

panicking:and he just néeds to die that’s all; ya know.
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On August 24, 2004, Your Afflant and numerous members of law enforcement
exacuted a search wartant on the LYKKEN farm. During the course of the search
warrant execution, the residences occupied by ESTHER LYKKEN, KERWYN LYKKEN,
and MARIE LYKKEN were searched. While checking on the search progress at the
ESTHER LYKKEN residence, Affiant, agents, and investigators look through items
located in the basement of that residence. Whils there; Affiant examined a bible. On
the inside of the bible, Affiant saw strands of hair ony several diiferent pages throughout
the text. Not being aware of the possible significance of the bible or the hair strands at
that time, Affiant did not collect the item for additional examination. While searchlng the
drasser that contained the bible, numerous items that-appeared to belong to DAVID
LYKKEN were located. Included in those items was a newspaper clipping detailing the
disappearance of PAMELA JACKSON and CHERYL MILLER. The newspaper clipping-

“was folded in a cardboard cover and contained photographs inciuding two (2)
photographs of DAVID LYKKEN as a ohild. The newspaper clipping, photographs and
folder were collected as avidence.

Affiant finds that the information provided fo BLACK CROW by DAVID LYKKEN to be.
credible based on the description of the location and manner in which the 1960

Studebaker Lark wasdisposed, the description of the deaths of PAMELA JACKSON
and CHERYL MILLER, the description of the bible and contents witnessed by Affiant,.

as well as the infermation provided by witnesses listed in this affidavit.

Affiant is also-aware that through the normal’ Iwmg process, people receive, genarats, -
and retain paperwork, effects, and documentation-as a matter of course. This
documentation can run the gamut of historical sentimental value o business and
finanicial transactions, Certain writings, effects, and documentation can also have a
sinister nature. Referring back to the LYKKEN bible and “trophy hairs" saved by DAVID
LYKKEN, one ¢an logically infef-a probability of further artifacts relating to past
conquests

Simple papers, effects, and documentation may also establish tha whereatiouts of &
suspect orwitness oh a particular date. (It should be noted fhat affiant also

. understands that it Is my duty o obtain alibi or exculpatory evidence:so that innocent
peaple are not unfairly Implicated in-a crime,) Other papers, effects, and
documentations:could establish attempts to conoeal a crime. For instance, a historical
financial documenit that concrete was ordered near the date of the disappearance ofthe
PAMELA JACKSON and CHERYL MILLER could lead invesfigators in a certain
direction. To furthier solldify this point, | have in‘my possession a handwrltten letter
from ESTHER LYKKEN to DAVID LYKKEN telling him to keep quiet and not talk fo
anyone. Affiant contends this letter, dated September 9, 2004, -establishes probable
cause that writihgs are produced in the ordinary course of famitlal interaction ihat are

relevant to-an ongoing investigation.

Through my experiance and familtarity with literature of persons suspected of multiple
sexual homicides, those criminals often re-live their power and control'over a victim by
Kkeeping notes, souvenirs, and ‘trophies’ -of the crime. Affiant has learned that many
perpetrators can be sexually aroused by consulting, fondling, orperusing artifacts or
notes that remind them of thelr crime, Flease note that KERWYN LYKKEN disposad of
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sorme of DAVID LYKKEN"S material, described as pornographic, mc!udmg a Palarold

photograph of a female {without any obvious, discernibie signs oflife) in a sexual pose. _ a
Additionally, DAVID LYKKEN, himself told BLACK CROW that he relished the

opportunity fo drive by the places he buried his victims. By doing so, LYKKEN re-lived :
the event by experiencing the same sensations of powar, control, and dominance as o
when they occurred. :

The Sacial Security Administration has confirmed to your Affiant that the social security
aumbers belonging to PAMELA JACKSON and CHERYL MILLER have not been used
since May of 1971.

DAVID LYKKEN Iscurrently serving & 225 year ter_ nin

he: Sauth-- l_.: kota State -
Penitentlary for kidnapping and raping ¢ i R

W i\

Yaur Affiant requests that the following summary of the: abova information be
considered: _

1. A _ B WID LY :khew PAMELA JACKSON from fer

on the bus thé foifowang Monday
DAVID LYKKEN stated initially, that he didn't know what year PAMELA
JACKSON and CHER® :

DAVID atterpted to rape g ERENNNIER v/hen he was
150r16 years of age {1969 or 1970)
DAVID ang KERWYN LYKKEN attended ‘all the keg parties’ held in close -
proximity to the LYKKEN family farm around the time PAMELA JACKSON and
CHERYL MILLER disappeared. '
CHERYL MILLER and PAMELA JACKSON were plarining on-attending & ‘keg
party' at the MOLLET farm according to Mr. JACKSON, PAMELA'S father.
8. According to JACKSON'S father. CHERYL picked up PAMELA in the tan
Studebaker Lark on the evening of their disappearance. The girls were seen
later that evening driving the Studebaker in the Garyowen parking lot, then
followed their friends driving north 'on old Highway 77. They were last'seen
making a feft turit off of old Hwy 77.
9. No-one interviewed recalled seelhg PAMELA JACKSON or GHERYL MILLER at. A
-the keg patty the night of May 28, 1971. :
10.The gravel pit described as the MOLLET farm is located approximately 5 miles
south of the LYKKEN family farm.
11.VICTOR HANSEN reported to the Clay County’ Sheriff's Office that he overheard
a 'parfy line’ telephone call between PAMELA and‘DAVID" where DAVID stated
that he wanted'to take plctures of her.
12, Buring that telephone call, DAVID talked about injuring PAMELA’S hand.

P’.‘-‘"_:‘*S"

' .’*‘
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13.0SCAR JACKSON remembers that PAMELA had m]ured her hand shortly
before she disappeared.
14. DAVID LYKKEN fook: photographs of many of his rape victims in compromising
sexual situations, ”
v \mmﬂ 15 \NIRRIEINEY,. rocalls seeing a Tight brown or tan’ Studebaker Lark parked atthe b

LYKKEN famrly farm prior to leaving the farm in. 1973,

ok , the Studebaker was in a location that would not
ave been vigible from the road
. stated that the tan Studebaker Lark was only at the LYKKEN farm
sriod of tnme

~. — - ents- il Crmdbf -

because uf- '‘some. gm that fs buried on the fam:ly farm’.

20.DAVID LYKKEN admitted to ALOYSIUS BLACK CROW that he killed PAMELA
JACKSON and CHERYL MILLER and disposed of their car and bodies.

21. DAVID LYKIKEN described with particularity; the mannerih which tie disposed of

th\g Siudebaker Lark and detailed the assistanice of his brother KERWYN

LYKK

22. DAVID LYKKEN admitted to BLACK CROW that he kept a bible .containing
strand of hair from his-victims including the hair of PAMELA JACKSON and
- CHERYL MILLER.

23. Affiant believes some of the hairs in the bible describad by DAVID LYKKEN are
from PAMELA JACKSON and CHERYL MILLER.

24.The Sogial Security Administration-confirmed that the social security numbers for
PAMELA JACKSON and CHERYL MILLER have not been ysed since May of
1971.

There are three (3) residences located on the ‘LYKKEN family farm’. -One of the .
résidences is occupled by MARIE LYKKEN, another by KERWYN LYKKEN, and a third:
by ESTHER LYKKEN. Affiant believes that it would not be: uncommon for propéity to

be transferred to orheld at any of the résidence located on the farm. To that end, your
Affiant belleves there is probable cause ta-search, and requests a warrant in order fo
search the ESTHER LYKKEN regidence, the KERWYN LYKKEN residence, and the
MERLE (MARIE) LYKKEN residence situated on the LYKKEN familly fasm where a bible
belonging to DAVID LYKKEN containing strands of hair-from PAMELA JACKSON and
CHERYL MILLER may be located.

zdenttf' ed by Agent Troy Baone of the South Daketa Dwnslon of Crimmal invest:gatlon

wha has 13 years of experience as-a law enforcement-officer. Agent Boone found the

follawing properties were either owned leased or rented by ISAAC LYKKEN and his '
family In- 1971. =

The LYKKEN:family farm located in Section. 22 and Section 27 of Emmet Townsh:p in
Union County; South Dakota.and described as:

The NE1/4 NW1/4; Section 27 Emmet Township, Unlon County.
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The SW1/4 SE1/4, and the E 1/2 SW1/4; Section. 22 Emmet Township, Union County.
=

Your Affiant has personally viewed the out buildings and property listed and knows
them to-: be the property of the ISAAC LYKKEN family.

Based: upon the-above, your Affiant believes that thare is probable cause that évidence
of the crimes of kidnapping and/or murder of PAMELA JACKSON and CHERYL
MILLER may be found on.or in-the property described harein.

Signature of Affiant

TR

Subscribed to-and before me, in-my presence this ‘[_Zm-d'ay of November 2004.

{Mégi_strate),' (Cifcﬁit_-cb.urt.dudgej '(Notariy?.) '
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